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OSLAVY 765. VÝROČIA PRVEJ PÍSOMNEJ ZMIENKY 

O OBCI LÚKA 



RADI SA VRACIAME KU SVOJIM 
KOREŇOM

Zasa o pár rokov staršia, si tento-krát 
povedala naša obec Lúka, ktorá si v sobotu 
16. júla 2011 pripomenula  765. výročie 
prvej písomnej zmienky.
Územie chotára obce Lúka je jedným z 
najkrajších kútov Považského Inovca. Jeho 
najcharakteristickejšou časťou sú 
Tematínske kopce so svojou dominantou 
– Tematínskym hradom. Zrúcanina 
veľkolepého hradu Tematín je história. 
História našej obce bola históriou 
feudálnych pánov, ktorí ju vlastnili, ale aj 
históriou drobných statočných ľudí, ktorí v 
nej žili. 
Naši občania sa vždy hrdo hlásili k svojej 
obci a k jej tradíciám. Okrúhle výročie je 
jednou z príležitostí, kedy sme si všetci 
akoby bližší ,  lepší a viac cít iaci  
spoluzviazanosť s rodnou obcou. Päť 
rokov od posledných osláv výročia našej 
obce  rýchlo ubehlo. Sme starší,  múdrejší 
a bohatší o skúsenosti. Treba sa nám takto 
stretávať po piatich  a nie po desiatich 
rokoch a vzdávať  tak úctu šedinám – skôr 
narodeným, ktorí pomohli a pomáhajú a 
dožili sa dneška , tejto slávnostnej chvíle.
Oslavy 765. výročia prvej písomnej 
zmienky o Lúke sa začali slávnostným 
programom  POZDRAV MOJEJ OBCI, ktorý 
bol venovaný občanom a rodákom Lúky . 
S l áv n o st n ú  a t m o s fé r u  n av o d i l o  
koncertovanie DH Bučkovanka.
Pozvanie prijali a osláv sa zúčastnili vzácni 
hostia.
Po  slávnostnom príhovore starostu obce  
Vladimíra Vöroša, posvätil rímsko-
katolícky kňaz Milan Červeňanský 
novovybudovaný areál Parku pod 
kaštieľom .
 P ro gra m  p o k ra čova l  o c en en ím  
významných osobností kultúrneho a 
spoločenského života v našej obci. Pri 
príležitosti 765. výročia prvej písomnej 
z m i e n k y  o  o b c i  L ú k a  o b e c n é  
zastupiteľstvo poďakovalo tým ľuďom, 
ktorí v ostatných rokoch nezištne 
pomáhali obci a zaslúžili sa o jej rozvoj. 
Tým , ktorí dlhé roky odovzdávali svoje „ja 
„do služieb ľudskosti, pre radosť 
potešenie a spokojnosť iných. Občanom, 
ktorí sa aktívne výraznou mierou pričinili 
o rozvoj a šírenie dobrého mena našej 
obce .  Boli ocenení za prácu v spolkoch, za 
príkladný život, pomoc  a rôzne aktivity, za 
ktoré si zaslúžia vďaku. 
Pamätné listy a plakety boli odovzdané 22 
jednotlivcom. 
Po týchto aktoch a príhovoroch hostí 
o s l a v y  p o k r a č o v a l i  k u l t ú r n y m  
programom. Pekné  letné počasie sa 
postaralo o zaujímavé popoludnie.
Kyticu kvetov k oslavám obce uvili v 
kultúrnom programe  žiaci miestnej 

základnej školy.
S históriou obce Lúka v kontexte 

s históriou tematínskeho 

panstva prítomných oboznámil PhDr. 
Jozef Karlík, riaditeľ Podjavorinského 
múzea v Novom Meste nad Váhom.
Potom už program bežal na ľudovú nôtu. 
Prišli sme k Vám s piesňou – bol názov 
programu s ktorým sa predstavila 
spevácka skupina Štepnická skala zo 
Streženíc.
Nádherné piesne tejto speváckej skupiny 
vystriedal program folklórnej skupiny 
Modrovanky – Krojovanky z Modrovej.
Záver kultúrneho programu patril opäť 
vystúpeniu DH Bučkovanka.
Príjemný sobotňajší deň vyvrcholil 
tanečnou zábavou s DH Inovčanka a 
Diskotékou v areáli kaštieľa.
Návštevníkov osláv posilňovali koláče, 
vynikajúci poľovnícky guláš a osviežujúce 
nápoje.
Obecný úrad a organizátori ďakujú i touto 
cestou sponzorom  a všetkým , ktorí  
prispeli k zdarnému a úspešnému 
priebehu osláv.
Veľké „ďakujeme“  patrí všetkým 
občanom a organizáciám, ktorí sa 
podieľali na príprave a realizácii 
dôstojného priebehu osláv. Všetka práca, 
nápady a pomoc zainteresovaných bola 
výsledkom vydareného dňa osláv a tým aj 
dôstojnou reprezentáciou našej obce 
Lúka.
Želáme si, aby každý kto do Lúky zavíta  sa 
tu cítil dobre.

Ľ. J.

 PRÍHOVOR STAROSTU 

 pri príležitosti 765. výročia prvej 
písomnej zmienky o obci Lúka
                                          
Zatváram oči a živý sen prežívam,
v ňom do rodného kraja znovu sa vraciam.
Krásne detstvo v mysli sa vábne odvíja,
v dobrom i v zlom – každý rád spomína...

Vážené dámy, vážení páni, spoluobčania, 
milí rodáci, vážení hostia !
Nie náhodou som si vybral verše, ktoré sú 
mottom na pozvánke.
Každý z nás má určite vo svojom srdci tú 
svoju najdrahšiu – najmilšiu dedinu, kraj 
detstva, kraj návratov, lások, spomienok. 
A my dnes budeme spomínať. 
Je mi cťou privítať vás v obci Lúka, ktorá si 
pripomína 765. výročie prvej písomnej 
zmienky.
Zdá sa mi, že to bolo vari včera, keď som sa 
k vám prihováral pred piatimi rokmi. 
Rýchlo ubehli. Sme múdrejší, bohatší 
o skúsenosti, ale i starší. Treba sa nám 
takto stretať, nie po desiatich, ale piatich 
rokoch a vzdávať i úctu šedinám – skôr 
narodeným, ktorí pomohli a pomáhajú a 
dožili sa dneška – tejto slávnostnej chvíle. 
Vítam vás spoluobčania, rodáci, vítam 
všetkých, ktorí sa pričinili o šírenie 
dobrého mena našej obce, vítam 

starostky a starostov, zástupcov cirkví a 
kultúrno-spoločenských inštitúcií.
Srdečne vítam vzácnych hostí poslankyňu 
SNR Annu Vittekovú, poslankyňu SNR 
Darinu Gabániovú, poslankyňu SNR Ivetu 
Liškovú, vdp. Milana Červeňanského, vdp. 
Pavla Glejduru, prednostu Obvodného 
úradu Nové Mesto nad Váhom Tibora 
Hlobeňa a predsedu mikroregiónu BZVB 
Pavla Pristaša.
Nové časy prinášajú so sebou nové  
podmienky, postupy  i mravy. Nie je už 
nejakou vzácnosťou, ak starší človek pátra 
po svojich predkoch, po rodných 
koreňoch, dopĺňa biele miesta vo svojom 
rodokmeni.
Naša obec má svoj zárodočný koreň 
dostatočne overený kvalifikovanými 
historikmi a jeden z nich sa k vám dnes  
prihovorí. Určite má svoj hlboký zmysel a 
neodškriepiteľný význam vracať sa ku 
koreňom, k svojim predkom. Činili tak naši 
pradedovia, robíme tak aj my a verím, že  
nie inak budú postupovať generácie, čo 
prídu po nás.
Dovoľte oboznámiť vás  s rozvojom a 
súčasnosťou obce , čo sa za ostatných päť 
 rokov v obci zmenilo a vybudovalo.
 V každej oblasti pre zveľaďovanie a 
prosperitu obce boli vytýčené plány – v 
našom prípade volebný program, ktorý 
obsahuje rad zásadných predsavzatí, 
ktoré má obce v rámci svojich možností 
naplniť. Je pochopiteľné, že počas tohto 
obdobia nastali situácie, kedy nebolo 
možné niektoré predsavzatia realizovať, 
pretože sa mnohé pravidlá upravovali, či 
menili. Týka sa to hlavne programov 
predkladaných na čerpanie eurofondov a 
fondov MVaRR, ako aj životného 
prostredia – envirofondu.
A určite sa pýtate ako sa tieto predsavzatia 
volebného programu našej obce podarilo 
zrealizovať?
Som nesmierne rád, že obyvatelia nového 
sídliska Majer dnes chodia po chodníkoch 
a miestnej komunikácii vybudovanej zo 
zámkovej dlažby. Chodníky a cesty boli 
vybudované z vlastných finančných 
zdrojov obce, ktoré boli získané z predaja 
pozemkov v stavebnom obvode Majer.
Určite vás zaujíma ako pokračujeme s 
kanalizáciou a čističkou odpadových vôd. 
Tak náročnú stavbu, dovolím si tvrdiť, si 
žiadna obec na Slovensku nedokáže 
vybudovať z vlastných zdrojov. Predkladali 
sme žiadosti o prefinancovanie tejto 
s t a v b y  n a  M i n i s t e r s t v e  Ž P  –  
enviromentálny fond. Prvé finančné 
zdroje sme získali v rokoch 2007 – 2008, 
kedy sa začalo s výstavbou kanalizácie. Za 
tieto peniaze sme vybudovali časť 
kanalizácie v hodnote 330 000 eur. 
Naďalej predkladáme  žiadosti o financie 
na dokončenie stavby.
Podarilo sa nám získať investora, ktorý 
zabezpečuje prenos elektronického 
signálu pre mobilného operátora O2. 

Napriek tomu, že platí nájom za pozemok, 
na ktorom stojí stožiar, podarilo sa 
dohodnúť oplotenie celého areálu 
čističky odpadových vôd v hodnote 16 
000 eur, ktoré zaplatil investor.
Postupne realizujeme rekonštrukciu 
Základnej školy. Zrekonštruovali  sme 
sociálne zariadenia v časti školy, opravili 
strechu nad kuchyňou, jedálňou a strechu 
hlavnej budovy. 
Obec  sa samozrejme stará o školu a o 
mladú nastupujúcu generáciu ako sa len 
dá. 
V školskom areáli sa vybudovalo 
mult i funkčné ihr isko z  polovice 
financované úradom vlády SR. Využívajú 
ho nielen žiaci, ale i obyvatelia obce.
Venujeme pozornosť i športovej činnosti, 
ktorá sa sústreďuje na futbal, ktorý má v 
obci dlhoročnú tradíciu. Obec sa stará o 
povrch ihriska a priľahlé priestory.
Poskytujeme zdarma priestory telocvične 
na pravidelné cvičenia matiek s deťmi a 
cvičenia seniorov.
Tu pri športe mi nedá nespomenúť aj 
miestnu organizáciu Dobrovoľného 
hasičského zboru, ktorý šíri dobré meno 
obce najmä na  rôznych súťažiach.
Aby si mali kde zájsť i menšie deti, deti 
predškolského veku s mamičkami - 
rodičmi doplnili sme ho lavičkami k ihrisku 
v novom stavebnom obvode
Splynofikovali sme časť budovy v 
športovom areáli.
V obci pribudol tretí nájomný  bytový 
dom, stavba sa dokončuje, sťahovanie 
plánujeme na jeseň.
Pristúpili sme k revitalizácii vodného 
zdroja Šáchor. To znamená, že sme 
navŕtali nový vodný zdroj v blízkosti 
jestvujúceho. Je vytvorený projekt na 
využívanie nového vodného zdroja. V 
súčasnosti  vybavujeme stavebné 
povolenie.
Bola zrekonštruovaná časť verejného 
vodovodu v dĺžke 334 m. 
Vytvorili sme nový stavebný obvod 
Prielohy s 29 stavebnými pozemkami na 
výstavbu rodinných domov – s plnou 
infraštruktúrou. Dnes už vidíme, ako na 
pozemkoch vyrastajú rodinné domy. 
Nechali sme ešte 6 voľných pozemkov pre 
občanov Lúky.
Postupne čas ukázal a ukazuje – nové 
projekty, možnosti, výzvy, o ktoré sme sa 
mohli uchádzať v rámci fondov EÚ a MŽP 
SR – envirofondov. Získali sme finančné 
zdroje na obnovu obce „Regenerácia 
centra obce Lúka.“ Tento projekt na 95 % 
financuje Ministerstvo výstavby a RR SR a 
5 % za spoluúčasti obce. Obnovilo sa 
námestie v strede obce a park pod 
kaštieľom.
Staráme sa i o kultúrny a spoločenský 
život našich občanov. Pripravujeme 
stavanie májov, hodové zábavy, podujatie 
pre deti – Deň detí, v spolupráci so školu 
sa lúčime s deviatakmi, vítame prváčikov, 

v mesiaci úcty k starším realizujeme 
programy, nezabúdame na jubilantov, pri 
narodení dieťaťa – nášho občianka 
poskytujeme rodičom formou vkladnej 
knižky  jednorazový príspevok 66 eur, 
ktorý by sme chceli v budúcnosti zvýšiť na 
100 eur.
S n a ž í m e  s a  v y t vá rať  o pt i m á l n e  
podmienky podľa vyhlásenia Úradu 
práce, a tak dávame možnosť zúčastňovať 
sa na aktivačných prácach ľuďom v 
hmotnej núdzi.
Dôchodcom, 75-ročným a starším, 
z d r a v o t n e  ť a ž k o  p o s t i h n u t ý m  
poskytujeme príspevok na stravu v 
školskej jedálni.
Sme radi,, že činnosť vyvíja i Jednota 
dôchodcov a jej členovia sa aktívne 
zapájajú do organizovania kultúrno-
spoločenských akcií obce a a pomáhajú v 
rámci svojich možností a schopností pri 
zveľaďovaní a skrášľovaní obce. Vďaka 
vám drahí spoluobčania.
Milí spoluobčania, vzácni hostia, 
a čo náš čaká v budúcnosti, aké máme 
plány?
ź vybudovať čističku odpadových vôd a 

verejnú kanalizáciu
źpokračovať v rekonštrukcii Základnej 

školy
źprístavbou rozšíriť Dom smútku
źdokončiť infraštruktúru v nových 

stavebných obvodoch
ź vytvoriť klubovne pre miestne 

organizácie
źnaďalej komunikovať s VÚC ako 

správcom verejnej komunikácie cesty II. 
tr. 507, ktorá prechádza našou obcou 
pri odklonení ťažkej nákladnej dopravy 
mimo obec a 

ź zrealizovať spomaľovače, prechody pre 
chodcov pri kostole

źopraviť miestne komunikácie  po celej 
obci  

ź zrekonštruovať rodinný dom na 
etnografické múzeum

ź získať investora sa spolufinancovanie 
výstavby  polyfunkčnej budovy

źnaďalej aktualizovať web stránku obce, 
a tak oboznamovať občanov s jej dianím

Milí spoluobčania, rodáci, 
Záleží len na nás ako si vážime a budeme 
vážiť históriu a počiny – činy našich 
predkov a spoločne na nich stavať. Každý 
môžeme prispieť k zveľaďovaniu a 
skrášleniu našej malebnej a históriou 
opradenej obce Lúka, tu pod Tematínom.
Som nesmierne rád, že dnes budeme mať 
ešte  možnosť  poďakovať  naš im 
spolupracovníkom z rôznych oblastí, bez 
ktorých si nevieme predstaviť našu prácu  
a naše fungovanie, bývalým funk-
cionárom, ktorí tu pracovali i v ostatných 
rokoch, spoluobčanom, rodákom, ktorí sa 
podieľali a podieľajú na zveľaďovaní a 
rozvoji obce.

Drahí spoluobčania, kolegovia, priatelia, 
vzácni hostia.
Buďte srdečne vítaní v obci Lúka.
Prajem vám krásne umelecké zážitky a 
zábavu.

Vladimír Vöröš

ODOVZDANIE PAMÄTNÝCH 
LISTOV STAROSTU OBCE S 

PLAKETOU

Pri príležitosti 765. výročia prvej písomnej 
z m i e n k y  o  o b c i  L ú k a  o b e c n é  
zastupiteľstvo poďakovalo predovšetkým 
tým ľuďom, ktorí v ostatných rokoch 
nezištne pomáhali a zaslúžili sa o jej 
rozvoj.
Odovzdané  boli pamätné listy starostu 
obce s plaketou nasledovným :
Anna Viteková - rodáčka z Lúky

poslankyňa Slovenskej národnej 
rady a Vyššieho územného celku 
Trenčianskeho kraja
poďakovanie patrí za 
presadzovanie zámerov rodnej 
obce

Milan Struhárik - predseda spoločného 
Miestneho národného výboru obcí 
Lúka a Modrovka v rokoch 1984 – 
1990  
za rozvoj obce                               
zaslúžil sa o budovanie šatní TJ

Jaroslav Ilenčík -  starosta obce v rokoch 
1990 - 1999 
za rozvoj obce
zaslúžil sa o získanie pozemkov od 
štátu pre výstavbu rodinných 
domov a položil základný kameň 
rímsko-katolíckeho kostola
zaslúžil sa o zmenu vlastníckych 
práv obecného vodovodu -
prevodu zo štátu na obec 

František Haluza -  za rozvoj obce 
poslanec Obecného zastupiteľstva, 
zástupca starostu

Viliam Klas - za rozvoj obce 
dlhoročný poslanec Obecného 
zastupiteľstva
zaslúžil sa o výstavbu školy a 
pripojenie obecného vodovodu 
do ZŠ

Jozef Gajdošech - za rozvoj obce
stál pri vzniku Jednotného 
roľníckeho družstva

Irena Šuranová -  za rozvoj obce
dlhoročná pracovníčka Obecného 
úradu, účtovníčka, matrikárka 
hlavný kontrolór obce

Ján Gajdošech - za rozvoj obce
svojou odbornosťou prispel k 
realizácii stavieb v obci

Pavel Glejdura - rímsko - katolícky kňaz, 
pôsobil tu v rokoch 1992 – 2004 
za rozvoj obce v duchovnej oblasti, 
za výstavbu kostola

Milan Červeňanský - rímsko 
- katolícky kňaz, pôsobí vo 
farnosti Hrádok od roku 
2005 za rozvoj obce 
v duchovnej oblasti
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o s l a v y  p o k r a č o v a l i  k u l t ú r n y m  
programom. Pekné  letné počasie sa 
postaralo o zaujímavé popoludnie.
Kyticu kvetov k oslavám obce uvili v 
kultúrnom programe  žiaci miestnej 

základnej školy.
S históriou obce Lúka v kontexte 

s históriou tematínskeho 

panstva prítomných oboznámil PhDr. 
Jozef Karlík, riaditeľ Podjavorinského 
múzea v Novom Meste nad Váhom.
Potom už program bežal na ľudovú nôtu. 
Prišli sme k Vám s piesňou – bol názov 
programu s ktorým sa predstavila 
spevácka skupina Štepnická skala zo 
Streženíc.
Nádherné piesne tejto speváckej skupiny 
vystriedal program folklórnej skupiny 
Modrovanky – Krojovanky z Modrovej.
Záver kultúrneho programu patril opäť 
vystúpeniu DH Bučkovanka.
Príjemný sobotňajší deň vyvrcholil 
tanečnou zábavou s DH Inovčanka a 
Diskotékou v areáli kaštieľa.
Návštevníkov osláv posilňovali koláče, 
vynikajúci poľovnícky guláš a osviežujúce 
nápoje.
Obecný úrad a organizátori ďakujú i touto 
cestou sponzorom  a všetkým , ktorí  
prispeli k zdarnému a úspešnému 
priebehu osláv.
Veľké „ďakujeme“  patrí všetkým 
občanom a organizáciám, ktorí sa 
podieľali na príprave a realizácii 
dôstojného priebehu osláv. Všetka práca, 
nápady a pomoc zainteresovaných bola 
výsledkom vydareného dňa osláv a tým aj 
dôstojnou reprezentáciou našej obce 
Lúka.
Želáme si, aby každý kto do Lúky zavíta  sa 
tu cítil dobre.

Ľ. J.

 PRÍHOVOR STAROSTU 

 pri príležitosti 765. výročia prvej 
písomnej zmienky o obci Lúka
                                          
Zatváram oči a živý sen prežívam,
v ňom do rodného kraja znovu sa vraciam.
Krásne detstvo v mysli sa vábne odvíja,
v dobrom i v zlom – každý rád spomína...

Vážené dámy, vážení páni, spoluobčania, 
milí rodáci, vážení hostia !
Nie náhodou som si vybral verše, ktoré sú 
mottom na pozvánke.
Každý z nás má určite vo svojom srdci tú 
svoju najdrahšiu – najmilšiu dedinu, kraj 
detstva, kraj návratov, lások, spomienok. 
A my dnes budeme spomínať. 
Je mi cťou privítať vás v obci Lúka, ktorá si 
pripomína 765. výročie prvej písomnej 
zmienky.
Zdá sa mi, že to bolo vari včera, keď som sa 
k vám prihováral pred piatimi rokmi. 
Rýchlo ubehli. Sme múdrejší, bohatší 
o skúsenosti, ale i starší. Treba sa nám 
takto stretať, nie po desiatich, ale piatich 
rokoch a vzdávať i úctu šedinám – skôr 
narodeným, ktorí pomohli a pomáhajú a 
dožili sa dneška – tejto slávnostnej chvíle. 
Vítam vás spoluobčania, rodáci, vítam 
všetkých, ktorí sa pričinili o šírenie 
dobrého mena našej obce, vítam 

starostky a starostov, zástupcov cirkví a 
kultúrno-spoločenských inštitúcií.
Srdečne vítam vzácnych hostí poslankyňu 
SNR Annu Vittekovú, poslankyňu SNR 
Darinu Gabániovú, poslankyňu SNR Ivetu 
Liškovú, vdp. Milana Červeňanského, vdp. 
Pavla Glejduru, prednostu Obvodného 
úradu Nové Mesto nad Váhom Tibora 
Hlobeňa a predsedu mikroregiónu BZVB 
Pavla Pristaša.
Nové časy prinášajú so sebou nové  
podmienky, postupy  i mravy. Nie je už 
nejakou vzácnosťou, ak starší človek pátra 
po svojich predkoch, po rodných 
koreňoch, dopĺňa biele miesta vo svojom 
rodokmeni.
Naša obec má svoj zárodočný koreň 
dostatočne overený kvalifikovanými 
historikmi a jeden z nich sa k vám dnes  
prihovorí. Určite má svoj hlboký zmysel a 
neodškriepiteľný význam vracať sa ku 
koreňom, k svojim predkom. Činili tak naši 
pradedovia, robíme tak aj my a verím, že  
nie inak budú postupovať generácie, čo 
prídu po nás.
Dovoľte oboznámiť vás  s rozvojom a 
súčasnosťou obce , čo sa za ostatných päť 
 rokov v obci zmenilo a vybudovalo.
 V každej oblasti pre zveľaďovanie a 
prosperitu obce boli vytýčené plány – v 
našom prípade volebný program, ktorý 
obsahuje rad zásadných predsavzatí, 
ktoré má obce v rámci svojich možností 
naplniť. Je pochopiteľné, že počas tohto 
obdobia nastali situácie, kedy nebolo 
možné niektoré predsavzatia realizovať, 
pretože sa mnohé pravidlá upravovali, či 
menili. Týka sa to hlavne programov 
predkladaných na čerpanie eurofondov a 
fondov MVaRR, ako aj životného 
prostredia – envirofondu.
A určite sa pýtate ako sa tieto predsavzatia 
volebného programu našej obce podarilo 
zrealizovať?
Som nesmierne rád, že obyvatelia nového 
sídliska Majer dnes chodia po chodníkoch 
a miestnej komunikácii vybudovanej zo 
zámkovej dlažby. Chodníky a cesty boli 
vybudované z vlastných finančných 
zdrojov obce, ktoré boli získané z predaja 
pozemkov v stavebnom obvode Majer.
Určite vás zaujíma ako pokračujeme s 
kanalizáciou a čističkou odpadových vôd. 
Tak náročnú stavbu, dovolím si tvrdiť, si 
žiadna obec na Slovensku nedokáže 
vybudovať z vlastných zdrojov. Predkladali 
sme žiadosti o prefinancovanie tejto 
s t a v b y  n a  M i n i s t e r s t v e  Ž P  –  
enviromentálny fond. Prvé finančné 
zdroje sme získali v rokoch 2007 – 2008, 
kedy sa začalo s výstavbou kanalizácie. Za 
tieto peniaze sme vybudovali časť 
kanalizácie v hodnote 330 000 eur. 
Naďalej predkladáme  žiadosti o financie 
na dokončenie stavby.
Podarilo sa nám získať investora, ktorý 
zabezpečuje prenos elektronického 
signálu pre mobilného operátora O2. 

Napriek tomu, že platí nájom za pozemok, 
na ktorom stojí stožiar, podarilo sa 
dohodnúť oplotenie celého areálu 
čističky odpadových vôd v hodnote 16 
000 eur, ktoré zaplatil investor.
Postupne realizujeme rekonštrukciu 
Základnej školy. Zrekonštruovali  sme 
sociálne zariadenia v časti školy, opravili 
strechu nad kuchyňou, jedálňou a strechu 
hlavnej budovy. 
Obec  sa samozrejme stará o školu a o 
mladú nastupujúcu generáciu ako sa len 
dá. 
V školskom areáli sa vybudovalo 
mult i funkčné ihr isko z  polovice 
financované úradom vlády SR. Využívajú 
ho nielen žiaci, ale i obyvatelia obce.
Venujeme pozornosť i športovej činnosti, 
ktorá sa sústreďuje na futbal, ktorý má v 
obci dlhoročnú tradíciu. Obec sa stará o 
povrch ihriska a priľahlé priestory.
Poskytujeme zdarma priestory telocvične 
na pravidelné cvičenia matiek s deťmi a 
cvičenia seniorov.
Tu pri športe mi nedá nespomenúť aj 
miestnu organizáciu Dobrovoľného 
hasičského zboru, ktorý šíri dobré meno 
obce najmä na  rôznych súťažiach.
Aby si mali kde zájsť i menšie deti, deti 
predškolského veku s mamičkami - 
rodičmi doplnili sme ho lavičkami k ihrisku 
v novom stavebnom obvode
Splynofikovali sme časť budovy v 
športovom areáli.
V obci pribudol tretí nájomný  bytový 
dom, stavba sa dokončuje, sťahovanie 
plánujeme na jeseň.
Pristúpili sme k revitalizácii vodného 
zdroja Šáchor. To znamená, že sme 
navŕtali nový vodný zdroj v blízkosti 
jestvujúceho. Je vytvorený projekt na 
využívanie nového vodného zdroja. V 
súčasnosti  vybavujeme stavebné 
povolenie.
Bola zrekonštruovaná časť verejného 
vodovodu v dĺžke 334 m. 
Vytvorili sme nový stavebný obvod 
Prielohy s 29 stavebnými pozemkami na 
výstavbu rodinných domov – s plnou 
infraštruktúrou. Dnes už vidíme, ako na 
pozemkoch vyrastajú rodinné domy. 
Nechali sme ešte 6 voľných pozemkov pre 
občanov Lúky.
Postupne čas ukázal a ukazuje – nové 
projekty, možnosti, výzvy, o ktoré sme sa 
mohli uchádzať v rámci fondov EÚ a MŽP 
SR – envirofondov. Získali sme finančné 
zdroje na obnovu obce „Regenerácia 
centra obce Lúka.“ Tento projekt na 95 % 
financuje Ministerstvo výstavby a RR SR a 
5 % za spoluúčasti obce. Obnovilo sa 
námestie v strede obce a park pod 
kaštieľom.
Staráme sa i o kultúrny a spoločenský 
život našich občanov. Pripravujeme 
stavanie májov, hodové zábavy, podujatie 
pre deti – Deň detí, v spolupráci so školu 
sa lúčime s deviatakmi, vítame prváčikov, 

v mesiaci úcty k starším realizujeme 
programy, nezabúdame na jubilantov, pri 
narodení dieťaťa – nášho občianka 
poskytujeme rodičom formou vkladnej 
knižky  jednorazový príspevok 66 eur, 
ktorý by sme chceli v budúcnosti zvýšiť na 
100 eur.
S n a ž í m e  s a  v y t vá rať  o pt i m á l n e  
podmienky podľa vyhlásenia Úradu 
práce, a tak dávame možnosť zúčastňovať 
sa na aktivačných prácach ľuďom v 
hmotnej núdzi.
Dôchodcom, 75-ročným a starším, 
z d r a v o t n e  ť a ž k o  p o s t i h n u t ý m  
poskytujeme príspevok na stravu v 
školskej jedálni.
Sme radi,, že činnosť vyvíja i Jednota 
dôchodcov a jej členovia sa aktívne 
zapájajú do organizovania kultúrno-
spoločenských akcií obce a a pomáhajú v 
rámci svojich možností a schopností pri 
zveľaďovaní a skrášľovaní obce. Vďaka 
vám drahí spoluobčania.
Milí spoluobčania, vzácni hostia, 
a čo náš čaká v budúcnosti, aké máme 
plány?
ź vybudovať čističku odpadových vôd a 

verejnú kanalizáciu
źpokračovať v rekonštrukcii Základnej 

školy
źprístavbou rozšíriť Dom smútku
źdokončiť infraštruktúru v nových 

stavebných obvodoch
ź vytvoriť klubovne pre miestne 

organizácie
źnaďalej komunikovať s VÚC ako 

správcom verejnej komunikácie cesty II. 
tr. 507, ktorá prechádza našou obcou 
pri odklonení ťažkej nákladnej dopravy 
mimo obec a 

ź zrealizovať spomaľovače, prechody pre 
chodcov pri kostole

źopraviť miestne komunikácie  po celej 
obci  

ź zrekonštruovať rodinný dom na 
etnografické múzeum

ź získať investora sa spolufinancovanie 
výstavby  polyfunkčnej budovy

źnaďalej aktualizovať web stránku obce, 
a tak oboznamovať občanov s jej dianím

Milí spoluobčania, rodáci, 
Záleží len na nás ako si vážime a budeme 
vážiť históriu a počiny – činy našich 
predkov a spoločne na nich stavať. Každý 
môžeme prispieť k zveľaďovaniu a 
skrášleniu našej malebnej a históriou 
opradenej obce Lúka, tu pod Tematínom.
Som nesmierne rád, že dnes budeme mať 
ešte  možnosť  poďakovať  naš im 
spolupracovníkom z rôznych oblastí, bez 
ktorých si nevieme predstaviť našu prácu  
a naše fungovanie, bývalým funk-
cionárom, ktorí tu pracovali i v ostatných 
rokoch, spoluobčanom, rodákom, ktorí sa 
podieľali a podieľajú na zveľaďovaní a 
rozvoji obce.

Drahí spoluobčania, kolegovia, priatelia, 
vzácni hostia.
Buďte srdečne vítaní v obci Lúka.
Prajem vám krásne umelecké zážitky a 
zábavu.

Vladimír Vöröš

ODOVZDANIE PAMÄTNÝCH 
LISTOV STAROSTU OBCE S 

PLAKETOU

Pri príležitosti 765. výročia prvej písomnej 
z m i e n k y  o  o b c i  L ú k a  o b e c n é  
zastupiteľstvo poďakovalo predovšetkým 
tým ľuďom, ktorí v ostatných rokoch 
nezištne pomáhali a zaslúžili sa o jej 
rozvoj.
Odovzdané  boli pamätné listy starostu 
obce s plaketou nasledovným :
Anna Viteková - rodáčka z Lúky

poslankyňa Slovenskej národnej 
rady a Vyššieho územného celku 
Trenčianskeho kraja
poďakovanie patrí za 
presadzovanie zámerov rodnej 
obce

Milan Struhárik - predseda spoločného 
Miestneho národného výboru obcí 
Lúka a Modrovka v rokoch 1984 – 
1990  
za rozvoj obce                               
zaslúžil sa o budovanie šatní TJ

Jaroslav Ilenčík -  starosta obce v rokoch 
1990 - 1999 
za rozvoj obce
zaslúžil sa o získanie pozemkov od 
štátu pre výstavbu rodinných 
domov a položil základný kameň 
rímsko-katolíckeho kostola
zaslúžil sa o zmenu vlastníckych 
práv obecného vodovodu -
prevodu zo štátu na obec 

František Haluza -  za rozvoj obce 
poslanec Obecného zastupiteľstva, 
zástupca starostu

Viliam Klas - za rozvoj obce 
dlhoročný poslanec Obecného 
zastupiteľstva
zaslúžil sa o výstavbu školy a 
pripojenie obecného vodovodu 
do ZŠ

Jozef Gajdošech - za rozvoj obce
stál pri vzniku Jednotného 
roľníckeho družstva

Irena Šuranová -  za rozvoj obce
dlhoročná pracovníčka Obecného 
úradu, účtovníčka, matrikárka 
hlavný kontrolór obce

Ján Gajdošech - za rozvoj obce
svojou odbornosťou prispel k 
realizácii stavieb v obci

Pavel Glejdura - rímsko - katolícky kňaz, 
pôsobil tu v rokoch 1992 – 2004 
za rozvoj obce v duchovnej oblasti, 
za výstavbu kostola

Milan Červeňanský - rímsko 
- katolícky kňaz, pôsobí vo 
farnosti Hrádok od roku 
2005 za rozvoj obce 
v duchovnej oblasti



Irena Cíbiková -   za rozvoj školstva a 
kultúry v obci
za rozvoj ochotníckeho divadla v 
obci
za dlhoročnú pedagogickú prácu

Emília Krajčíková -  za rozvoj školstva a 
kultúry v obci 
za vedenie (písanie) kroniky
za pedagogickú činnosť 
predškolskej mládeže 
za dlhoročné vedenie Materskej 
školy

Elena Danková - za rozvoj školstva a 
kultúry v obci

Jozef Mikulička -   za rozvoj spolkovej 
činnosti 
p.Mikulička je jedným zo 
zakladateľov Poľovníckeho                                          
združenia člen výboru Lesnej 
spoločnosti Tematín

Vít Gajdošech -   za rozvoj spolkovej 
činnosti – Poľovníckeho združenia                                          
člen výboru Urbárskej spoločnosti

Karol Ábel -   za rozvoj spolkovej 
činnosti – Poľovníckeho združenia 
člen Lesnej spoločnosti Tematín 
predseda Urbárskej spoločnosti

Jaroslav Hazda -   za rozvoj telovýchovy 
a športu v obci 
tréner žiackych družstiev vo futbale                                          
predseda Dobrovoľného 
hasičského zboru 

Augustín Stipanitz  - za rozvoj 
telovýchovy a športu v obci                                            
bývalý predseda Telovýchovnej 
jednoty  

Boris Godál -   za šírenie dobrého 
mena a zviditeľnenia obce 
t.č. hráč – futbalista – obranca AS 
Trenčín

Michal Plesník -   za šírenie dobrého 
mena a  zviditeľnenia obce t.č. 
reprezentant v boxe – Box klub 
Nové Mesto n.V.

Klaudia Jánošíková -za šírenie dobrého 
mena a zviditeľnenia obce 
Finalistka Miss Universe SR

Vladimír Vöröš - predseda Miestneho 
národného výboru  v roku 1990 
starosta obce od roku 2000
za výrazný podiel na rozvoji a 
budovaní obce
za vytvorenie nových stavebných 
obvodov, čím  sa zaslúžil o výstavbu 
nových rodinných domov
za vytvorenie obecnej 
vodohospodárskej spoločnosti          
za dobudovanie kostola
za dobrú spoluprácu s firmami 
etablovanými v obci Lúka

VĎAKA SPONZOROM, KTORÍ 

PRISPELI K ZDARNÉMU 

PRIEBEHU OSLÁV 765. VÝROČIA 

OBCE LÚKA :

Coca-Cola s.r.o. Lúka
Vodax a.s. Lúka

Hass s.r.o. Zlaté Moravce
Reprogas Čížik Moravské 

Z UZNESENÍ OBECNÉHO 
ZASTUPITEĽSTVA
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ZASADNUTIE OZ Z 23.05.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje

v ypovedan ie  zmluv y  o  ná jme 
trojizbového bytu č. 102 na prízemí v 
8 b. j. NBD č. 265 Martinovi Gáborovi k 
31.5.2011 
návrh VZN č. 1/2011 o ochrane 
ovzdušia a poplatok za znečisťovanie 
ovzdušia malým zdrojom znečistenia, 
pridelenie 3 izbového bytu č. 102 na 
prízemí v NBD 8 b. j. č. 265 žiadateľom 
Petrovi   Gáborovi bytom Hrádok  a 
Veronike Surdovej Nová Ves nad Váhom 
od 1.6.2011
odpredaj nehnuteľnosti vedenej v 
podiele 1/1 Správou katastra Nové 
Mesto nad Váhom v liste vlastníctva č. 1 
v registri C-KN ako parc. č. 926/35 orná 
pôda o výmere 649 m2 v k. ú. Lúka p. 
Michalovi Kučerákovi rod. Kučerákovi 
nar. 30.11.1983, bytom Lúka 186, PSČ 
916 33, občanovi SR, táto parcela je 
podľa ÚPD obce Lúka určená na 
výstavbu
návrh VZN č. 1/2011 o ochrane 
ovzdušia a poplatok za znečisťovanie 
ovzdušia malým zdrojom znečistenia 
splátkový kalendár PDP Tematín v 
Modrovke na platobný výmer č.                               
1100003131 na daň z nehnuteľností na 
rok 2011 vo výške 4630,16 €
prípravu osláv 765. výročia prvej 
písomnej zmienky o obci Lúka 
a samotné oslavy na 16.7.2011
pridelenie finančných prostriedkov na 
opravu zariadení na osobnú hygienu    
žiakov a pracovného personálu v 
Základnej škole Lúka. Poveruje 
riaditeľku ZŠ Mgr. Máriu Florišovú 
výberom dodávateľa,  f inančné 
prostriedky budú vyplatené vo výške 
uvedenej v zmluve o dielo na uvedené 
práce 

ZASADNUTIE OZ Z 23.06.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje

pridelenie  3  izbového bytu v  
nájomnom bytovom dome 9 b. j. – 
Marián Hazda, Lúka 137 a Lucia 
Pichlerová, Hubina 174  
pridelenie 3 izbového bytu v NBD 9 b.j. 
– Jaroslav Gajdošech Lúka 265  
pridelenie 3 izbového  bytu v NBD 9 b. j. 

– Jozef Bak, Lúka 264 
pridelenie 3 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Milan Klačan, Turík 78
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Svetlana Folajtárová, Veľké Orvište 30 
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
–  E r ika  Po la kov ičová ,  Sen ica ,  
Štefánikova 725/18  
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b.j. 
– Martin Pavlus, Piešťany, E. F. Scherera 
4800/26
pridelenie 1 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Jaroslav Gajdošech, Lúka 75
v ypovedan ie  zmluv y  o  ná jme 
trojizbového bytu č. 105 na prvom 
poschodí  v 8 b. j. NBD č. 265 Ivane 
Gašparíkovej k 30.6.2011. 
pridelenie 3 izbového bytu č. 105 na 
prvom poschodí v NBD 8 b. j. č. 265 
žiadateľom  Daniele Urbanovej, Lúka 
217 a manž. Marcelovi  od 1.7.2011   
v y p ove d a n i e  z m l u v y  o  n á j m e  
trojizbového bytu č. 105 na prvom                             
poschodí  v 8 b. j. NBD č. 265 Ivane 
Gašparíkovej k 30.6.2011. 
pridelenie 3 izbového bytu č. 105 na 
prvom poschodí v NBD 8 b. j. č. 265 
žiadateľom Daniele Urbanovej, Lúka 
217 a manž. Marcelovi  od 1.7.2011

źObecné  zastupiteľstvo v Lúke oznamuje 
Chirane PROGRESS  s.r.o., Piešťany, 
Vrbovská cesta 17, že stavebné práce – 
oprava spevnených plôch, výmena 
krytiny súčasného prístrešku a jeho 
predĺženie podlieha stavebnému 
povoleniu stav. zákon č.50/1976 Zb.           
v znení neskorších predpisov, ďalej 
upozorňujeme, že platný územný plán 
obce Lúka z roku 1996 neuvažuje v 
danej lokalite s funkciou výroby, ale 
rieši budúce využitie ako obytné 
územie.

źObecné zastupiteľstvo v Lúke poveruje
poslancov OZ p. Jána Galbavého a p. 
Petra  Kusovského,  aby  zvola l i             
členskú schôdzu MŠK Lúka, na ktorej sa 
prerokuje činnosť MŠK Lúka pre 
futbalový ročník 2011/2012 a zvolí 
výbor MŠK Lúka.

źObecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje     
ocenenie osobností obce Lúka, ktorí 
budú ocenení pri príležitosti osláv 765. 
výročia prvej písomnej zmienky o obci  
Lúka konaných dňa 16.7.2011.  

ZASADNUTIE OZ Z 04.08.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje
ź cenu nájmu bytu v NBD 9 b.j.  2,10 € za 

1 m2 plochy bytu
ź žiadosť starostu obce Modrovka v 

zastúpení  starostom Romanom 
Pomajbom o dofinancovanie nákladov 
na riadny chod Materskej školy v 
Modrovke 

ź žiadosť p. Jarmily Mrázovej Lúka č.265 o 
výmene prenajatého 2  izbového bytu 
č. 7 za 3 izbový byt č. 6 v NBD 8 b.j. 
súp.č.265 vo vlastníctve obce za 

v

v

v

v

v

v

v

v

podmienky, že byt č. 6  bude uvoľnený 
terajším nájomcom Romanom Žiškom 
do 31.12.2011 

źpridelenie stavebného pozemku v k.ú. 
Lúka Ing. Norbertovi Ondrčkovi a manž. 
Dane bytom Pečeňady 165  p. č. 426/4 
o výmere 778 m2  

źVZN č.3/2011 o výške mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školských zariadení 
a o mieste a čase zápisu dieťaťa na 
plnenie povinnej školskej dochádzky v 
ZŠ v obci Lúka pre šk.rok 2011/2012

Obecné zastupiteľstvo v Lúke doporučuje 
ź starostovi obce Lúka, aby požiadal 

Ministerstvo vnútra SR o informáciu či 
občianske združenie Katolícka jednota 
Slovenska pobočka Piešťany, ul. N.Teslu 
č.8, 921 01 Piešťany, IČO 00699349/034 
je organizácia s právnou subjektivitou. 
Pokiaľ áno, kto je oprávnený konať v 
mene organizácie.

PRVÉ SVÄTÉ PRIJÍMANIE

Dňa 5. júna 2011 sa v rímsko-katolíckom 
Kostole Bolestnej Panny Márie v Lúke 
konala  s lávnosť  prvého svätého 
prijímania. V tento deň 13 detí, 6 dievčat a 
7 chlapcov, prijalo do svojich srdiečok 
Pána Ježiša. Bola to významná udalosť 
nielen pre naše deti, ale aj pre všetkých 

obyvateľov obce Lúka, nakoľko sa takáto 
slávnosť v tomto kostole konala po 
prvýkrát. Tejto slávnosti predchádzala 
svedomitá príprava detí i rodičov na 
farskom úrade v Hrádku raz do mesiaca už 
od jesene. Deti spoznávali bližšie Pána 
Ježiša rozhovormi s duchovným otcom o 
hodnote a význame Božích prikázaní a 
aktívnou účasťou na svätých omšiach v 
nedeľu a v prikázané sviatky. Skutočnú 
pripravenosť dokázali aj preskúšaním 
vedomostí zo základov náboženskej 
výchovy. Až potom pristúpili k svätej 
spovedi spolu so svojimi rodičmi. Aj na 
samotnú slávnosť sa deti dôkladne 
pripravovali. Kým rodičia organizovali, 
vybavoval i ,  zabezpečoval i  všetko 
potrebné, deti spolu s p. farárom 
Červeňanským a sestrami Katkou a Luciou 
Godálovými trénovali pesničky, čítania a 
nástupy, aby bol celý priebeh slávnosti čo 
najdôstojnejším privítaním Pána Ježiša v 
srdci každého prítomného.

Adriana Holániová

DEŇ DETÍ V OBCI

Každoročne naša obec organizuje Deň 
detí - a ani tento rok nebol výnimkou. Pre 
deti bol  pripravený zaujímavý program, 
ktorý zahŕňal rôzne súťaže a športové hry. 
Deti si  mohli vyskúšať skákanie vo vreci, 
hádzanie  loptičiek na cieľ, streľbu zo 
vzduchovky, slalom, či prekážkový beh. 
Veľký úspech malo kopanie „ jedenástiek“ 
– a veru padol nejeden gól! Svoje 
zručnosti v jazde na bicykli cez prekážky si 
otestovali na dopravnom stanovišti. Deti 
povozil
na atraktívnej cestnej motorke p. Dušan 
Martinka z čoho mali veľkú radosť.
 Každý zúčastnený žiak dostal sladkú 
odmenu na každom stanovišti a tí najlepší 
v disciplínach boli odmenení  vecnou 
cenou. Popri súťažiach sa mohli aj tí 
najmenší „vyblázniť“ na trampolíne. 
Nechýbala ani dobrá hudba a malé 
občerstvenie pre každého účastníka. Deti 
odchádzali domov spokojné a plné 
nových zážitkov.
Ďakujeme všetkým, ktorí sa podieľali na 
organizácii tohto popoludnia a spríjemnili 
tak našim najmenším ich sviatok.

Miroslava Gestingerová

DETSKÝ FARSKÝ 
LETNÝ TÁBOR

Rabčice (11. - 16. júl 
2011)

Každé letné prázdniny sa 
nejako začínajú. Tieto 
tohtoročné sa lepšie už 
začať ani nemohli. Bolo 
to vďaka tomu, že naša 
farnosť v tomto roku 
usporiadala pre svojich 
n a j m e n š í c h  č í  
dorastajúcich členov 
ď a l š í  z o  s v o j i c h  
početných „detských 
f a r s k ý c h  l e t n ý c h  

táborov“.  Ako pominulé roky aj  
tohtoročný tábor sa konal na inom mieste. 
Bola to práve obec Rabčice  na Orave, kde 
si účastníci detského tábora užívali krásy 
jej malebného prírodného prostredia. 
Tohtoročným mottom celého tábora bolo 
„S čistým srdcom za Ježišom“. Tomuto 
mottu bol prispôsobený 
celý program rozvrhnutý 
do šiestich dní. 
Programová úprava počas 
c e l é h o  tá b o ra  b o l a  
zameraná na rozvoj  
v š e t k ý c h  s t r á n o k  
o s o b n o s t i  ( t e l e s n é ,  
duchovné, duševné), čo 
zaručovalo, že každý si 
príde na svoje.
Program letného tábora 
zahŕňal rozličné zábavno-
športové aktivity (futbal, 
v o l e j b a l ,  a t ď . ) ,  

Lieskové
Obecná vodohosp. spoločnosť Šáchor s.r.o.
D. Durdík Elektro Dolné Srnie
J. Čuvala Modrovka
R. Plesník
D. Vöröšová
Ing. Stanislav Chmelo SDI Piešťany
Ing. Štean Lipka Piešťany
Michal Sadloň Limbach
Lesná spoločnosť Lúka
Kaštieľ s.r.o. Lúka 

spoločenské hry, aktivity v skupinách, 
opekanie pri táborovom ohni, diskotéka a 
podobne. 
Okrem toho bolo jeho neodmysliteľnou 
súčasťou každodenná svätá omša. 
Zúčastnili sme sa na sv. omši v miestnom 
kostole v Rabčiciach. Absolvovali sme sv. 
omšu aj v drevenom kostole, ktorý bol 
súčasťou skanzenu v Zuberci (múzeum 
Oravskej dediny). Ďalšia z omší bola v 
prírode na Klinu pri soche Ježiša Krista.
V rámci poznávacích výletov sme boli na 
pešej túre v Roháčoch, kde sme 
absolvovali výstup k vodopádu. Ďalšia 
túra bola na Klin k soche Ježiša Krista, 
ktorá bola spojená už so spomínanou sv. 
omšou. V rámci toho istého dňa sme 
navštívili ostrov Slanicu na Oravskej 
priehrade. Na ostrov sme vkročili z lode, 
ktorá v pravidelných intervaloch 
prepravovala turistov po Oravskej 
priehrade. Na ostrove sme si urobili 
exkurziu v pôvodnom zachovanom 
kostole. V jeho interiéri ako aj v jeho okolí 
bola inštalovaná expozícia slovenskej 
galérie. Rovnako sme boli oboznámení od 
miestnych sprievodcov o histórií celej 
Oravskej priehrady, ako aj jej bývalých už 
zatopených dedín.
Prezentácie – putovanie po európskych 
štátoch. Súčasťou denného programu 
bola prezentácia vybraného európskeho 
štátu v náväznosti na motto S čistým 
srdcom za Ježišom. V tomto zmysle sme 
putovali po európskych štátoch akými boli 
– Francúzsko, Poľsko, Taliansko a 
Španielsko. Prezentovali sa základné 
geografické, historické, kultúrne a 
náboženské informácie obohatené o 
obrazovú či zvukovú prílohu. Prezentácia 
Poľska bola rozšírená o životopisné údaje 
blahorečeného pápeža Jána Pavla II. 
Jednotlivé skupiny si mohli overiť svoje 
nadobudnuté vedomosti v kvízoch, pri 
ktorých rozhodovala rýchlosť a správnosť 
odpovedí. Za splnené úlohy boli skupiny 
ohodnotené bodmi. Tie mohli získať za 
kolektívny, či individuálny výkon aj v rámci 
ostatných športových a zábavných aktivít. 
Vy h o d n o t e n i e  b o d o v ý c h  z i s ko v  
jednotlivých skupín sme mali v predvečer 
nášho odchodu. Pri tejto príležitosti bol 
každý účastník tábora obdarený vecnými 
cenami, ako aj pamätným diplomom.

Roháče – vodopádRoháče – vodopád



Irena Cíbiková -   za rozvoj školstva a 
kultúry v obci
za rozvoj ochotníckeho divadla v 
obci
za dlhoročnú pedagogickú prácu

Emília Krajčíková -  za rozvoj školstva a 
kultúry v obci 
za vedenie (písanie) kroniky
za pedagogickú činnosť 
predškolskej mládeže 
za dlhoročné vedenie Materskej 
školy

Elena Danková - za rozvoj školstva a 
kultúry v obci

Jozef Mikulička -   za rozvoj spolkovej 
činnosti 
p.Mikulička je jedným zo 
zakladateľov Poľovníckeho                                          
združenia člen výboru Lesnej 
spoločnosti Tematín

Vít Gajdošech -   za rozvoj spolkovej 
činnosti – Poľovníckeho združenia                                          
člen výboru Urbárskej spoločnosti

Karol Ábel -   za rozvoj spolkovej 
činnosti – Poľovníckeho združenia 
člen Lesnej spoločnosti Tematín 
predseda Urbárskej spoločnosti

Jaroslav Hazda -   za rozvoj telovýchovy 
a športu v obci 
tréner žiackych družstiev vo futbale                                          
predseda Dobrovoľného 
hasičského zboru 

Augustín Stipanitz  - za rozvoj 
telovýchovy a športu v obci                                            
bývalý predseda Telovýchovnej 
jednoty  

Boris Godál -   za šírenie dobrého 
mena a zviditeľnenia obce 
t.č. hráč – futbalista – obranca AS 
Trenčín

Michal Plesník -   za šírenie dobrého 
mena a  zviditeľnenia obce t.č. 
reprezentant v boxe – Box klub 
Nové Mesto n.V.

Klaudia Jánošíková -za šírenie dobrého 
mena a zviditeľnenia obce 
Finalistka Miss Universe SR

Vladimír Vöröš - predseda Miestneho 
národného výboru  v roku 1990 
starosta obce od roku 2000
za výrazný podiel na rozvoji a 
budovaní obce
za vytvorenie nových stavebných 
obvodov, čím  sa zaslúžil o výstavbu 
nových rodinných domov
za vytvorenie obecnej 
vodohospodárskej spoločnosti          
za dobudovanie kostola
za dobrú spoluprácu s firmami 
etablovanými v obci Lúka

VĎAKA SPONZOROM, KTORÍ 

PRISPELI K ZDARNÉMU 

PRIEBEHU OSLÁV 765. VÝROČIA 

OBCE LÚKA :

Coca-Cola s.r.o. Lúka
Vodax a.s. Lúka

Hass s.r.o. Zlaté Moravce
Reprogas Čížik Moravské 

Z UZNESENÍ OBECNÉHO 
ZASTUPITEĽSTVA

v
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v
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v

ZASADNUTIE OZ Z 23.05.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje

v ypovedan ie  zmluv y  o  ná jme 
trojizbového bytu č. 102 na prízemí v 
8 b. j. NBD č. 265 Martinovi Gáborovi k 
31.5.2011 
návrh VZN č. 1/2011 o ochrane 
ovzdušia a poplatok za znečisťovanie 
ovzdušia malým zdrojom znečistenia, 
pridelenie 3 izbového bytu č. 102 na 
prízemí v NBD 8 b. j. č. 265 žiadateľom 
Petrovi   Gáborovi bytom Hrádok  a 
Veronike Surdovej Nová Ves nad Váhom 
od 1.6.2011
odpredaj nehnuteľnosti vedenej v 
podiele 1/1 Správou katastra Nové 
Mesto nad Váhom v liste vlastníctva č. 1 
v registri C-KN ako parc. č. 926/35 orná 
pôda o výmere 649 m2 v k. ú. Lúka p. 
Michalovi Kučerákovi rod. Kučerákovi 
nar. 30.11.1983, bytom Lúka 186, PSČ 
916 33, občanovi SR, táto parcela je 
podľa ÚPD obce Lúka určená na 
výstavbu
návrh VZN č. 1/2011 o ochrane 
ovzdušia a poplatok za znečisťovanie 
ovzdušia malým zdrojom znečistenia 
splátkový kalendár PDP Tematín v 
Modrovke na platobný výmer č.                               
1100003131 na daň z nehnuteľností na 
rok 2011 vo výške 4630,16 €
prípravu osláv 765. výročia prvej 
písomnej zmienky o obci Lúka 
a samotné oslavy na 16.7.2011
pridelenie finančných prostriedkov na 
opravu zariadení na osobnú hygienu    
žiakov a pracovného personálu v 
Základnej škole Lúka. Poveruje 
riaditeľku ZŠ Mgr. Máriu Florišovú 
výberom dodávateľa,  f inančné 
prostriedky budú vyplatené vo výške 
uvedenej v zmluve o dielo na uvedené 
práce 

ZASADNUTIE OZ Z 23.06.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje

pridelenie  3  izbového bytu v  
nájomnom bytovom dome 9 b. j. – 
Marián Hazda, Lúka 137 a Lucia 
Pichlerová, Hubina 174  
pridelenie 3 izbového bytu v NBD 9 b.j. 
– Jaroslav Gajdošech Lúka 265  
pridelenie 3 izbového  bytu v NBD 9 b. j. 

– Jozef Bak, Lúka 264 
pridelenie 3 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Milan Klačan, Turík 78
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Svetlana Folajtárová, Veľké Orvište 30 
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
–  E r ika  Po la kov ičová ,  Sen ica ,  
Štefánikova 725/18  
pridelenie 2 izbového bytu v NBD 9 b.j. 
– Martin Pavlus, Piešťany, E. F. Scherera 
4800/26
pridelenie 1 izbového bytu v NBD 9 b. j. 
– Jaroslav Gajdošech, Lúka 75
v ypovedan ie  zmluv y  o  ná jme 
trojizbového bytu č. 105 na prvom 
poschodí  v 8 b. j. NBD č. 265 Ivane 
Gašparíkovej k 30.6.2011. 
pridelenie 3 izbového bytu č. 105 na 
prvom poschodí v NBD 8 b. j. č. 265 
žiadateľom  Daniele Urbanovej, Lúka 
217 a manž. Marcelovi  od 1.7.2011   
v y p ove d a n i e  z m l u v y  o  n á j m e  
trojizbového bytu č. 105 na prvom                             
poschodí  v 8 b. j. NBD č. 265 Ivane 
Gašparíkovej k 30.6.2011. 
pridelenie 3 izbového bytu č. 105 na 
prvom poschodí v NBD 8 b. j. č. 265 
žiadateľom Daniele Urbanovej, Lúka 
217 a manž. Marcelovi  od 1.7.2011

źObecné  zastupiteľstvo v Lúke oznamuje 
Chirane PROGRESS  s.r.o., Piešťany, 
Vrbovská cesta 17, že stavebné práce – 
oprava spevnených plôch, výmena 
krytiny súčasného prístrešku a jeho 
predĺženie podlieha stavebnému 
povoleniu stav. zákon č.50/1976 Zb.           
v znení neskorších predpisov, ďalej 
upozorňujeme, že platný územný plán 
obce Lúka z roku 1996 neuvažuje v 
danej lokalite s funkciou výroby, ale 
rieši budúce využitie ako obytné 
územie.

źObecné zastupiteľstvo v Lúke poveruje
poslancov OZ p. Jána Galbavého a p. 
Petra  Kusovského,  aby  zvola l i             
členskú schôdzu MŠK Lúka, na ktorej sa 
prerokuje činnosť MŠK Lúka pre 
futbalový ročník 2011/2012 a zvolí 
výbor MŠK Lúka.

źObecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje     
ocenenie osobností obce Lúka, ktorí 
budú ocenení pri príležitosti osláv 765. 
výročia prvej písomnej zmienky o obci  
Lúka konaných dňa 16.7.2011.  

ZASADNUTIE OZ Z 04.08.2011
Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje
ź cenu nájmu bytu v NBD 9 b.j.  2,10 € za 

1 m2 plochy bytu
ź žiadosť starostu obce Modrovka v 

zastúpení  starostom Romanom 
Pomajbom o dofinancovanie nákladov 
na riadny chod Materskej školy v 
Modrovke 

ź žiadosť p. Jarmily Mrázovej Lúka č.265 o 
výmene prenajatého 2  izbového bytu 
č. 7 za 3 izbový byt č. 6 v NBD 8 b.j. 
súp.č.265 vo vlastníctve obce za 
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podmienky, že byt č. 6  bude uvoľnený 
terajším nájomcom Romanom Žiškom 
do 31.12.2011 

źpridelenie stavebného pozemku v k.ú. 
Lúka Ing. Norbertovi Ondrčkovi a manž. 
Dane bytom Pečeňady 165  p. č. 426/4 
o výmere 778 m2  

źVZN č.3/2011 o výške mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školských zariadení 
a o mieste a čase zápisu dieťaťa na 
plnenie povinnej školskej dochádzky v 
ZŠ v obci Lúka pre šk.rok 2011/2012

Obecné zastupiteľstvo v Lúke doporučuje 
ź starostovi obce Lúka, aby požiadal 

Ministerstvo vnútra SR o informáciu či 
občianske združenie Katolícka jednota 
Slovenska pobočka Piešťany, ul. N.Teslu 
č.8, 921 01 Piešťany, IČO 00699349/034 
je organizácia s právnou subjektivitou. 
Pokiaľ áno, kto je oprávnený konať v 
mene organizácie.

PRVÉ SVÄTÉ PRIJÍMANIE

Dňa 5. júna 2011 sa v rímsko-katolíckom 
Kostole Bolestnej Panny Márie v Lúke 
konala  s lávnosť  prvého svätého 
prijímania. V tento deň 13 detí, 6 dievčat a 
7 chlapcov, prijalo do svojich srdiečok 
Pána Ježiša. Bola to významná udalosť 
nielen pre naše deti, ale aj pre všetkých 

obyvateľov obce Lúka, nakoľko sa takáto 
slávnosť v tomto kostole konala po 
prvýkrát. Tejto slávnosti predchádzala 
svedomitá príprava detí i rodičov na 
farskom úrade v Hrádku raz do mesiaca už 
od jesene. Deti spoznávali bližšie Pána 
Ježiša rozhovormi s duchovným otcom o 
hodnote a význame Božích prikázaní a 
aktívnou účasťou na svätých omšiach v 
nedeľu a v prikázané sviatky. Skutočnú 
pripravenosť dokázali aj preskúšaním 
vedomostí zo základov náboženskej 
výchovy. Až potom pristúpili k svätej 
spovedi spolu so svojimi rodičmi. Aj na 
samotnú slávnosť sa deti dôkladne 
pripravovali. Kým rodičia organizovali, 
vybavoval i ,  zabezpečoval i  všetko 
potrebné, deti spolu s p. farárom 
Červeňanským a sestrami Katkou a Luciou 
Godálovými trénovali pesničky, čítania a 
nástupy, aby bol celý priebeh slávnosti čo 
najdôstojnejším privítaním Pána Ježiša v 
srdci každého prítomného.

Adriana Holániová

DEŇ DETÍ V OBCI

Každoročne naša obec organizuje Deň 
detí - a ani tento rok nebol výnimkou. Pre 
deti bol  pripravený zaujímavý program, 
ktorý zahŕňal rôzne súťaže a športové hry. 
Deti si  mohli vyskúšať skákanie vo vreci, 
hádzanie  loptičiek na cieľ, streľbu zo 
vzduchovky, slalom, či prekážkový beh. 
Veľký úspech malo kopanie „ jedenástiek“ 
– a veru padol nejeden gól! Svoje 
zručnosti v jazde na bicykli cez prekážky si 
otestovali na dopravnom stanovišti. Deti 
povozil
na atraktívnej cestnej motorke p. Dušan 
Martinka z čoho mali veľkú radosť.
 Každý zúčastnený žiak dostal sladkú 
odmenu na každom stanovišti a tí najlepší 
v disciplínach boli odmenení  vecnou 
cenou. Popri súťažiach sa mohli aj tí 
najmenší „vyblázniť“ na trampolíne. 
Nechýbala ani dobrá hudba a malé 
občerstvenie pre každého účastníka. Deti 
odchádzali domov spokojné a plné 
nových zážitkov.
Ďakujeme všetkým, ktorí sa podieľali na 
organizácii tohto popoludnia a spríjemnili 
tak našim najmenším ich sviatok.

Miroslava Gestingerová

DETSKÝ FARSKÝ 
LETNÝ TÁBOR

Rabčice (11. - 16. júl 
2011)

Každé letné prázdniny sa 
nejako začínajú. Tieto 
tohtoročné sa lepšie už 
začať ani nemohli. Bolo 
to vďaka tomu, že naša 
farnosť v tomto roku 
usporiadala pre svojich 
n a j m e n š í c h  č í  
dorastajúcich členov 
ď a l š í  z o  s v o j i c h  
početných „detských 
f a r s k ý c h  l e t n ý c h  

táborov“.  Ako pominulé roky aj  
tohtoročný tábor sa konal na inom mieste. 
Bola to práve obec Rabčice  na Orave, kde 
si účastníci detského tábora užívali krásy 
jej malebného prírodného prostredia. 
Tohtoročným mottom celého tábora bolo 
„S čistým srdcom za Ježišom“. Tomuto 
mottu bol prispôsobený 
celý program rozvrhnutý 
do šiestich dní. 
Programová úprava počas 
c e l é h o  tá b o ra  b o l a  
zameraná na rozvoj  
v š e t k ý c h  s t r á n o k  
o s o b n o s t i  ( t e l e s n é ,  
duchovné, duševné), čo 
zaručovalo, že každý si 
príde na svoje.
Program letného tábora 
zahŕňal rozličné zábavno-
športové aktivity (futbal, 
v o l e j b a l ,  a t ď . ) ,  

Lieskové
Obecná vodohosp. spoločnosť Šáchor s.r.o.
D. Durdík Elektro Dolné Srnie
J. Čuvala Modrovka
R. Plesník
D. Vöröšová
Ing. Stanislav Chmelo SDI Piešťany
Ing. Štean Lipka Piešťany
Michal Sadloň Limbach
Lesná spoločnosť Lúka
Kaštieľ s.r.o. Lúka 

spoločenské hry, aktivity v skupinách, 
opekanie pri táborovom ohni, diskotéka a 
podobne. 
Okrem toho bolo jeho neodmysliteľnou 
súčasťou každodenná svätá omša. 
Zúčastnili sme sa na sv. omši v miestnom 
kostole v Rabčiciach. Absolvovali sme sv. 
omšu aj v drevenom kostole, ktorý bol 
súčasťou skanzenu v Zuberci (múzeum 
Oravskej dediny). Ďalšia z omší bola v 
prírode na Klinu pri soche Ježiša Krista.
V rámci poznávacích výletov sme boli na 
pešej túre v Roháčoch, kde sme 
absolvovali výstup k vodopádu. Ďalšia 
túra bola na Klin k soche Ježiša Krista, 
ktorá bola spojená už so spomínanou sv. 
omšou. V rámci toho istého dňa sme 
navštívili ostrov Slanicu na Oravskej 
priehrade. Na ostrov sme vkročili z lode, 
ktorá v pravidelných intervaloch 
prepravovala turistov po Oravskej 
priehrade. Na ostrove sme si urobili 
exkurziu v pôvodnom zachovanom 
kostole. V jeho interiéri ako aj v jeho okolí 
bola inštalovaná expozícia slovenskej 
galérie. Rovnako sme boli oboznámení od 
miestnych sprievodcov o histórií celej 
Oravskej priehrady, ako aj jej bývalých už 
zatopených dedín.
Prezentácie – putovanie po európskych 
štátoch. Súčasťou denného programu 
bola prezentácia vybraného európskeho 
štátu v náväznosti na motto S čistým 
srdcom za Ježišom. V tomto zmysle sme 
putovali po európskych štátoch akými boli 
– Francúzsko, Poľsko, Taliansko a 
Španielsko. Prezentovali sa základné 
geografické, historické, kultúrne a 
náboženské informácie obohatené o 
obrazovú či zvukovú prílohu. Prezentácia 
Poľska bola rozšírená o životopisné údaje 
blahorečeného pápeža Jána Pavla II. 
Jednotlivé skupiny si mohli overiť svoje 
nadobudnuté vedomosti v kvízoch, pri 
ktorých rozhodovala rýchlosť a správnosť 
odpovedí. Za splnené úlohy boli skupiny 
ohodnotené bodmi. Tie mohli získať za 
kolektívny, či individuálny výkon aj v rámci 
ostatných športových a zábavných aktivít. 
Vy h o d n o t e n i e  b o d o v ý c h  z i s ko v  
jednotlivých skupín sme mali v predvečer 
nášho odchodu. Pri tejto príležitosti bol 
každý účastník tábora obdarený vecnými 
cenami, ako aj pamätným diplomom.

Roháče – vodopádRoháče – vodopád



No napokon sa náš táborový čas naplnil. 
Obohatení peknými zážitkami a novými 
kamarátstvami sme sa navzájom rozlúčili 
a rozišli do svojich domovov. Pri 
spomienkach na tohtoročné letné 
prázdniny si určite každý z nás rád 
zaspomína na „Detský farský letný tábor“.
Na záver by sme chceli poďakovať 
všetkým, čo sa akýmkoľvek spôsobom 
podieľali na zabezpečení, prípravách a 
priebehu celého letného tábora. Osobné 
poďakovanie by sme chceli venovať 
hlavným organizátorkám Kataríne a Lucii 
Godálovej a to všetko pod záštitou vdp. 
farára Milana Červeňanského. Tešíme sa 
o rok!

Vladimír Gajdošech

ŽIVOT V NAŠEJ MATERSKEJ 
ŠKOLE POČAS MINULÉHO 

ŠKOLSKÉHO ROKA

September v našej materskej škole začal 
tak, ako vždy – bol aj plač, aj smútok, ale aj 
radosť, úsmev a stretnutia s kamarátmi. 
Jesenný čas nám dával priestor na krásne 
jesenné prechádzky do prírody, do 
blízkeho okolia – chodili sme na kaštieľ 
zbierať gaštany, farebné listy. V triede sme 
mali urobenú výstavu ovocia a zeleniny, 
na schodoch výstavu tekvicových 
strašiakov.
26. októbra sme mali v škôlke slávnosť pre 
babky a dedkov pri príležitosti mesiaca 
starších. V novembri sme sa vybrali na 
vychádzku na hospodársky dvor na PDP – 
Modrovka, obrali sme šípky a uskutočnili 
sme športový deň spojený s púšťaním 
šarkanov. V škôlke sme mávali pravidelné 
vitamínové dni.  December bol bohatý na 
pekné vianočné akcie. V KD na Modrovke 
sme v spolupráci s rodičmi a ochotnými 
spolupracovníčkami pripravili vianočné 
trhy spojené s príchodom Mikuláša a 
anjelika. Boli sme pozvaní aj do ZŠ Lúka na 
ich vianočnú akadémiu, na ktorej sa deti 
navzájom predstavili svojim programom. 
V MŠ sme piekli medovníky a urobili si 
spoločnú slávnosť pri stromčeku.
V januári sme boli v MKS v Piešťanoch v 
divadle na predstavení Cisárove nové šaty, 
ktoré zahrali nadšenci z Banskej Bystrice. 
Na dvore MŠ stavali deti najkrajšieho 
snehuliaka a vešali búdky pre vtáčikov, 
ktoré im pomohli urobiť ockovia alebo 
dedkovia. Február bol plný zábavy ale aj 
vážnych rozhodnutí. Deti sa zabávali na 
fašiangovom karnevale. Predškoláci sa 
pripravovali na vážny zápis do školy. 
Mesiac marec je mesiacom knihy a pri 
tejto príležitosti si deti pripravili v MŠ 
výstavu zo svojich donesených knižiek. 11. 
marca zavítal do MŠ bábkoherec, ktorý 
zahral deťom divadlo Martinka v krajine 
rozprávok.

A p r í l  s a  n i e s o l  v  z n a m e n í  
veľkonočných sviatkov. Deti 

primeraným spôsobom boli 
oboznámené s tradíciou 

Veľkej noci, maľovali si 

vyfúknuté vajíčka, ozdobovali priestory 
MŠ. 14. apríla sme cestovali do MŠ 
Modrová, kam prišiel kúzelník a ukázal 
deťom jednoduché kúzelnícke triky.
10. mája sme pozvali do MŠ mamičky pri 
príležitosti Dňa matiek. MŠ bola zaplnená 
nielen mamičkami, ale aj ostanými členmi 
rodiny. V máji sme 
navštívili aj prvákov v 
Z Š .  P r v á c ka  p a n i  
učiteľka veľmi pekne 
privítala naše deti a 
predviedla spolu s 
p r v á k m i  h o d i n u  
č í t a n i a ,  p í s a n i a ,  
matematiky. Navštívili 
sme aj MĽK v Lúke a p. 
Pistová nás už tradične 
veľmi milo prijala, 
u k á z a l a  d e ť o m  
priestory knižnice a 
dala aj sladkú maškrtu. 
V rámci týždňa o 
domácich zvieratách 
s m e  n a v š t í v i l i  
hospodársky dvor v 
rodine Tarabovej na Modrovke. Deti boli 
ich zvieratkami nadšené, k čomu určite 
prispel aj prístup a rozprávanie gazdu 
dvora. Ďakujeme! V júni sme mali taktiež 
krásny a bohatý program. Začali sme 
oslavu Dňa detí – deti súťažili, hrali sa 
rôzne pohybové hry a kreslili na asfalt 
farebnými kriedami.
10. júna prišli do našej MŠ aj deti z MŠ 
Modrová a Ducové a jeden pán so svojim 
psíkom  – labradorom Darou a zoznámil 
všetkých s liečebnou metódou – 
canisterapiou – liečenie detí pomocou 
cvičeného psíka. Bola to fantastická, 
vydarená akcia. 
15. júna pripravil pre naše deti p. Dušan 
Martinka z Lúky zaujímavú a veľmi 
hodnotnú akciu. Na dvore MŠ zriadil malé 
dopravné ihrisko. V triede deti oboznámil 
so situáciami, ktoré môžu nastať na ceste, 
v a r o v a l  i c h  p r e d  m o ž n ý m i  
nebezpečenstvami. Na dvore si deti 
prakticky vyskúšali jazdu na bicykloch, 
kolobežkách a autíčkach. Pri jazde deťom 
vysvetľoval, čo im prikazuje dopravná 
značka. Všetko pripravil primerane veku 
detí, s trpezlivosťou a láskou a bez nároku 
na odmenu. Patrí mu od nás veľká vďaka!
V júni sme pripravili aj športové 

popoludnie pri príležitosti Dňa 
otcov. Ockovia si mohli so svojimi 
deťmi zašportovať a deti mali 
veľkú radosť. Ďakujeme ešte raz 
všetkým rodičom, ktorí pri akcii 
pomáhali akoukoľvek formou.
30. júna sme sa rozlúčili s deťmi, 
ktoré nastúpili v septembri do 
školy. Prežili sme spolu dlhý čas, 
zvykli sme si na seba a bolo nám 
aj smutno.
Veľa šťastia v škole želáme 
Henrietke Kerakovej, Dušankovi 
Hladkému, Patrikovi Božikovi, 
Monike Gajdošechovej, Olívii – 

Ane Šprlákovej Zmorovej a Vaneske 
Mikuličkovej.
Veľmi sme sa snažili o to, aby bol školský 
rok v MŠ veselý, pestrý, zaujímavý. Po 
prečítaní nášho príspevku si každý môže 
urobiť úsudok o tom, či sa nám to popri 
plnení iných daných úloh  - aj podarilo.

Helena Chnupová riaditeľka MŠ

RÁDIO LUMEN O NAŠEJ 
FARNOSTI

K pravidelným poslucháčom rádia Lumen 
sme sa pridali aj my občasní z farnosti 
Hrádok. V stredu 22. 6. 2011 o 20.30 hod. 
sme sa započúvali do diskusnej relácie 
Lupa, ktorá mapuje život vo farnostiach na 
Slovensku. V relácii bola predstavená 
rímskokatolícka farnosť Hrádok, ktorú 
tvoria tri obce. Hrádok a filialky Lúka, 
Hôrka sú v dekanáte Nové Mesto nad 
Váhom. Nahrávanie sa uskutočnilo na fare 
v Hrádku, kde sa s moderátorom rádia 
Lumen Ivom Novákom zhovárali veriaci a 
vdp. Milan Červeňanský o živote v našej 
farnosti.
Prvá k mikrofónu pristúpila p. Hladká 
dlhoročná kostolníčka v Hrádku, ktorá si 
pamätá osem farárov, ktorí tu pôsobili. O 
náročnejších začiatkoch a terajších 
úspechoch speváckeho zboru v Hôrke, 
ktorý oslávi o rok 20.výročie vzniku 
porozprávala vedúca zboru Soňa 
Šterbová. Marián Kopún z Hrádku sa s 
poslucháčmi podelil s pocitmi, ktoré ho 
napĺňajú v službe miništranta. Ďalej 
rozprával Vladimír Gajdošech z filialky 

Lúka, ktorý vykonáva službu miništranta 
od roku1995. V čase keď bol stredoškolák 
dva roky slúžil ako kostolník. Teraz pôsobí 
ako učiteľ náboženskej výchovy v 
Považanoch. Uviedol, že je ťažké privádzať 
mladých ľudí na cestu k Bohu. Chlapcom 
chce odkázať, aby službu miništranta brali 
ako výsadu a angažovali sa bohumilej 
práci v rámci svojej farnosti. Ďalej 
odpovedal na otázky moderátora 
kostolník p. Viliam Klas z filialky Lúka, 
ktorý túto službu vykonáva od roku 2003 
ako bol dostavaný nový kostol zasvätený 
B o l e s t n e j  P a n n e  M á r i i .  P o č a s  
svojpomocnej stavby kostola organizoval 
brigády a mal na starosti hospodárenie s 
financiami.
Na výstavbu kostola zaspomínala Elka 
Gajdošechová ako všetci s láskou 
pomáhali, aby vytvorili boží chrám pre 
budúcnosť. O tom ako sa vo filialke Lúka 
vďaka šikovnosti žien vyzdobí interiér 
kostola z úrody na motívy poďakovania 
Bohu za úrodu porozprávala Milka 
Maďarová. Filialku Hôrka predstavila p. 
Marta Majerníková. Zaspomínala ako po 
príchode vdp. Pavla Glejduru začala 
filialka v roku 1994 so stavbou kostola, 
ktorý je zasvätený  svätému Petrovi a 
Pavlovi. 
Diskusná relácia bola zakončená 
rozprávaním správcu farnosti vdp. Milana 
Červeňanského. Priblížil poslucháčom 
farnosť Hrádok. Porozprával o histórii a o 
zápisoch o stavbe kostola v Hrádku zo 16. 
storočia, spomenul súčasnú obnovu 
nástenných malieb a fresiek. S pomocou 
Matky Božej sa snažíme napredovať a 
cítime Božie požehnanie. Uviedol, že sme 
vďační Bohu ako sa cez jeho predchodcu 
vdp. Pavla Glejduru myšlienka stavby 
dvoch nových chrámov zrealizovala. 
Svojpomocne bol postavený kostol 
svätého Petra a Pavla v Hôrke a kostol 
Bolestnej Panny Márie v Lúke. Uviedol, že 
Pán Boh cez jeho predchodcu oživil 
farnosť, pritiahol ľudí  k sviatostiam a on 
môže v začatom pokračovať. Hrádok je 
prvé miesto, kde je vdp. Červaňanský 
správcom farnosti. Venuje sa mládeži, má 
blízky vzťah k hudbe, teší ho keď mladí 
ľudia spevom oživia liturgiu. Prosí v 
modlitbách za kňazské povolania z našej 
farnosti. Je to vec Božia, závisí od rodín, 
aby rodičia boli dobrým príkladom čo sa 
týka viery. Veriaci farského spoločenstva 
sa snažia žiť svoj každodenný život 
oddanosti Bohu a tým môžu byť 
povzbudením vo viere.

J. Štefancová  

KRISTAL MÁ SVOJE PRVÉ CD!

Naša krásna a talentovaná speváčka 
Kristína Jánošíková vydala svoj prvý 
album. Jej umelecké meno, pod ktorým 
vystupuje je Kristal a my sme ju pre vás 
vyspovedali.
Vytvorenie vlastného albumu určite nie 

je jednoduchá záležitosť. Čo stálo za 
tvorbou toho tvojho?
Najdôležitejším predpokladom je silné 
odhodlanie a v druhom kroku nájdenie 
tých správnych ľudí, s ktorými sa 
rozhodnete spolupracovať. A potom to už 
ide „ľahko“. Človek je zatvorený v štúdiu a 
nahráva ...
Ako by si opísala svoju záľubu v speve? Je 
to skôr tvoj detský sen, alebo si  v speve 
našla záľubu v neskoršom veku?
Že chcem spievať som vedela už od 
malička, ako aj to, že chcem raz vydať 
vlastný album. 
 Na základnej škole som bola presvedčená 
aj o tom, že hudba je to, čo ma bude živiť.
Myslíš si, že v dnešnom svete je ťažké 
preraziť bez určitých kontaktov alebo 
sponzorov?
V dnešnom svete je ťažké preraziť v 
akejkoľvek oblasti. Konkurencia je vysoká 
a inak to nie je ani v hudobnej sfére. 
Samozrejme, dá sa to, len treba bojovať, 
poznať správnych ľudí a občas prižmúriť 
oko a nevšímať si toho, kto nehrá fair play. 
A bez sponzorov to bohužiaľ asi nejde. 
Náklady spojené s nahraním a vydaním CD 
či natočením videoklipu nie sú zrovna 
zanedbateľné.
Keďže máš rada hudbu, navštevuješ 
koncerty, alebo si radšej vypočuješ dobrú 
pieseň v rádiu? Kto je pre teba idol v 
speváckom svete?
Koncerty veľmi nenavštevujem, nerada sa 
tlačím niekde v dave. Z hudobného 
hľadiska to pre mňa tiež nie je to naj, 
pretože  na  l i ve  koncertoch  ide  
predovšetkým o show. Rádio veľmi 
nepočúvam, väčšinou len albumy. Na nich 
si možno vypočuť oveľa kvalitnejšie 
piesne, ako tie komerčné, ktoré sa 
dostanú do rádia. Ak by som však mala ísť 
na nejaký live koncert, bola by to Beyonce, 
ktorú veľmi uznávam po všetkých 
stránkach.
Aké sú tvoje ďalšie plány do budúcnosti, 
ktoré sa týkajú tvojej speváckej kariéry?
Každý spevák, ktorý vydá prvý album a 
myslí to so spevom naozaj vážne, chce 

vydať ďalší a ďalší. Ja už 
pomaly začínam na ňom 
pracovať ,  len ešte  
m u s í m  n a p l n i ť  
prasiatko.
A ešte jedna otázka na 
záver. Kde by sme si 
mohli zakúpiť tvoje CD?
CD možno zakúpiť  
prostredníctvom mojej 
s t r á n k y   
www.kristalmusic.sk, 
taktiež  v Panta rhei, na 
supermusic.sk a iných 
hudobných e-shopoch.

Klaudia Jánošíková

ZO SPOMIENOK MOJEJ MAMY

V období osláv výročia SNP si takmer vždy 
spomeniem na rozprávanie mojej mamy, 
ktorá prežila koniec druhej svetovej vojny 
ako 12 ročná. Bývala s rodičmi, mladším 
bratom a dedkom z otcovej strany na 
hornom konci podhorskej dedinky. V 
jedno augustové dopoludnie r. 1944 
musela zabehnúť do vzdialeného 
obchodu v strede dediny po ocot. 
Prechádzala chodníkom popri domčeku 
dedkovej sestry, ktorá na dvore sekala 
konope. Prehovorili spolu pár viet. Viac ju 
zaujala krásna dlhovlasá dievčina, ktorá 
polievala v oknách susedného domčeka 
červené muškáty. Zastavila sa i pri 
kováčovi, ktorý na priedomí podkúval 
koňa. Stretla chlapca, ktorý od  studne v 
strede dediny niesol vedro vody. Pri 
návrate z obchodu popri nich znova 
prešla, pridala do kroku, lebo cesta domov 
bola do kopca. Doma bola očakávaná, aby 
mohol byť obed dokončený a dochutený. 
V tom sa celou dedinou rozniesol 
strašidelný hukot. Oblohou preleteli 
vojenské lietadlá, ktoré v strede dediny 
zhodili bomby. Ozývali sa výbuchy a nad 
dedinou sa vznášali kúdoly dymu. Dedko 
tušiaci nešťastie
vykríkol: „Tam moja sestra !“ Zvedavosť 
prilákala veľkých i malých k miestu 
bombardovania. Naskytol sa pohľad na 
zrútené domy, jamy a kúdoly dymu. Tých, 
popri ktorých moja mama prešla výbuchy 
zasiahli. Dedkova sestra bola mŕtva, 
nešťastie neprežila pekná dievčina, ani 
chlapec. Ľudia oplakávali svojich blízkych. 
Akoby zázrakom moja mama prešla okolo 
miesta výbuchu o 15 minút skôr a na hrôzy 
vojny iba spomína. Pamätná tabuľa v obci 
pripomína, že v auguste 1944 tragicky 
z a h y n u l o  š e s ť  o b y v a t e ľ o v  p r i  
bombardovaní obce Stará Lehota.  

J. Štefancová



No napokon sa náš táborový čas naplnil. 
Obohatení peknými zážitkami a novými 
kamarátstvami sme sa navzájom rozlúčili 
a rozišli do svojich domovov. Pri 
spomienkach na tohtoročné letné 
prázdniny si určite každý z nás rád 
zaspomína na „Detský farský letný tábor“.
Na záver by sme chceli poďakovať 
všetkým, čo sa akýmkoľvek spôsobom 
podieľali na zabezpečení, prípravách a 
priebehu celého letného tábora. Osobné 
poďakovanie by sme chceli venovať 
hlavným organizátorkám Kataríne a Lucii 
Godálovej a to všetko pod záštitou vdp. 
farára Milana Červeňanského. Tešíme sa 
o rok!

Vladimír Gajdošech

ŽIVOT V NAŠEJ MATERSKEJ 
ŠKOLE POČAS MINULÉHO 

ŠKOLSKÉHO ROKA

September v našej materskej škole začal 
tak, ako vždy – bol aj plač, aj smútok, ale aj 
radosť, úsmev a stretnutia s kamarátmi. 
Jesenný čas nám dával priestor na krásne 
jesenné prechádzky do prírody, do 
blízkeho okolia – chodili sme na kaštieľ 
zbierať gaštany, farebné listy. V triede sme 
mali urobenú výstavu ovocia a zeleniny, 
na schodoch výstavu tekvicových 
strašiakov.
26. októbra sme mali v škôlke slávnosť pre 
babky a dedkov pri príležitosti mesiaca 
starších. V novembri sme sa vybrali na 
vychádzku na hospodársky dvor na PDP – 
Modrovka, obrali sme šípky a uskutočnili 
sme športový deň spojený s púšťaním 
šarkanov. V škôlke sme mávali pravidelné 
vitamínové dni.  December bol bohatý na 
pekné vianočné akcie. V KD na Modrovke 
sme v spolupráci s rodičmi a ochotnými 
spolupracovníčkami pripravili vianočné 
trhy spojené s príchodom Mikuláša a 
anjelika. Boli sme pozvaní aj do ZŠ Lúka na 
ich vianočnú akadémiu, na ktorej sa deti 
navzájom predstavili svojim programom. 
V MŠ sme piekli medovníky a urobili si 
spoločnú slávnosť pri stromčeku.
V januári sme boli v MKS v Piešťanoch v 
divadle na predstavení Cisárove nové šaty, 
ktoré zahrali nadšenci z Banskej Bystrice. 
Na dvore MŠ stavali deti najkrajšieho 
snehuliaka a vešali búdky pre vtáčikov, 
ktoré im pomohli urobiť ockovia alebo 
dedkovia. Február bol plný zábavy ale aj 
vážnych rozhodnutí. Deti sa zabávali na 
fašiangovom karnevale. Predškoláci sa 
pripravovali na vážny zápis do školy. 
Mesiac marec je mesiacom knihy a pri 
tejto príležitosti si deti pripravili v MŠ 
výstavu zo svojich donesených knižiek. 11. 
marca zavítal do MŠ bábkoherec, ktorý 
zahral deťom divadlo Martinka v krajine 
rozprávok.

A p r í l  s a  n i e s o l  v  z n a m e n í  
veľkonočných sviatkov. Deti 

primeraným spôsobom boli 
oboznámené s tradíciou 

Veľkej noci, maľovali si 

vyfúknuté vajíčka, ozdobovali priestory 
MŠ. 14. apríla sme cestovali do MŠ 
Modrová, kam prišiel kúzelník a ukázal 
deťom jednoduché kúzelnícke triky.
10. mája sme pozvali do MŠ mamičky pri 
príležitosti Dňa matiek. MŠ bola zaplnená 
nielen mamičkami, ale aj ostanými členmi 
rodiny. V máji sme 
navštívili aj prvákov v 
Z Š .  P r v á c ka  p a n i  
učiteľka veľmi pekne 
privítala naše deti a 
predviedla spolu s 
p r v á k m i  h o d i n u  
č í t a n i a ,  p í s a n i a ,  
matematiky. Navštívili 
sme aj MĽK v Lúke a p. 
Pistová nás už tradične 
veľmi milo prijala, 
u k á z a l a  d e ť o m  
priestory knižnice a 
dala aj sladkú maškrtu. 
V rámci týždňa o 
domácich zvieratách 
s m e  n a v š t í v i l i  
hospodársky dvor v 
rodine Tarabovej na Modrovke. Deti boli 
ich zvieratkami nadšené, k čomu určite 
prispel aj prístup a rozprávanie gazdu 
dvora. Ďakujeme! V júni sme mali taktiež 
krásny a bohatý program. Začali sme 
oslavu Dňa detí – deti súťažili, hrali sa 
rôzne pohybové hry a kreslili na asfalt 
farebnými kriedami.
10. júna prišli do našej MŠ aj deti z MŠ 
Modrová a Ducové a jeden pán so svojim 
psíkom  – labradorom Darou a zoznámil 
všetkých s liečebnou metódou – 
canisterapiou – liečenie detí pomocou 
cvičeného psíka. Bola to fantastická, 
vydarená akcia. 
15. júna pripravil pre naše deti p. Dušan 
Martinka z Lúky zaujímavú a veľmi 
hodnotnú akciu. Na dvore MŠ zriadil malé 
dopravné ihrisko. V triede deti oboznámil 
so situáciami, ktoré môžu nastať na ceste, 
v a r o v a l  i c h  p r e d  m o ž n ý m i  
nebezpečenstvami. Na dvore si deti 
prakticky vyskúšali jazdu na bicykloch, 
kolobežkách a autíčkach. Pri jazde deťom 
vysvetľoval, čo im prikazuje dopravná 
značka. Všetko pripravil primerane veku 
detí, s trpezlivosťou a láskou a bez nároku 
na odmenu. Patrí mu od nás veľká vďaka!
V júni sme pripravili aj športové 

popoludnie pri príležitosti Dňa 
otcov. Ockovia si mohli so svojimi 
deťmi zašportovať a deti mali 
veľkú radosť. Ďakujeme ešte raz 
všetkým rodičom, ktorí pri akcii 
pomáhali akoukoľvek formou.
30. júna sme sa rozlúčili s deťmi, 
ktoré nastúpili v septembri do 
školy. Prežili sme spolu dlhý čas, 
zvykli sme si na seba a bolo nám 
aj smutno.
Veľa šťastia v škole želáme 
Henrietke Kerakovej, Dušankovi 
Hladkému, Patrikovi Božikovi, 
Monike Gajdošechovej, Olívii – 

Ane Šprlákovej Zmorovej a Vaneske 
Mikuličkovej.
Veľmi sme sa snažili o to, aby bol školský 
rok v MŠ veselý, pestrý, zaujímavý. Po 
prečítaní nášho príspevku si každý môže 
urobiť úsudok o tom, či sa nám to popri 
plnení iných daných úloh  - aj podarilo.

Helena Chnupová riaditeľka MŠ

RÁDIO LUMEN O NAŠEJ 
FARNOSTI

K pravidelným poslucháčom rádia Lumen 
sme sa pridali aj my občasní z farnosti 
Hrádok. V stredu 22. 6. 2011 o 20.30 hod. 
sme sa započúvali do diskusnej relácie 
Lupa, ktorá mapuje život vo farnostiach na 
Slovensku. V relácii bola predstavená 
rímskokatolícka farnosť Hrádok, ktorú 
tvoria tri obce. Hrádok a filialky Lúka, 
Hôrka sú v dekanáte Nové Mesto nad 
Váhom. Nahrávanie sa uskutočnilo na fare 
v Hrádku, kde sa s moderátorom rádia 
Lumen Ivom Novákom zhovárali veriaci a 
vdp. Milan Červeňanský o živote v našej 
farnosti.
Prvá k mikrofónu pristúpila p. Hladká 
dlhoročná kostolníčka v Hrádku, ktorá si 
pamätá osem farárov, ktorí tu pôsobili. O 
náročnejších začiatkoch a terajších 
úspechoch speváckeho zboru v Hôrke, 
ktorý oslávi o rok 20.výročie vzniku 
porozprávala vedúca zboru Soňa 
Šterbová. Marián Kopún z Hrádku sa s 
poslucháčmi podelil s pocitmi, ktoré ho 
napĺňajú v službe miništranta. Ďalej 
rozprával Vladimír Gajdošech z filialky 

Lúka, ktorý vykonáva službu miništranta 
od roku1995. V čase keď bol stredoškolák 
dva roky slúžil ako kostolník. Teraz pôsobí 
ako učiteľ náboženskej výchovy v 
Považanoch. Uviedol, že je ťažké privádzať 
mladých ľudí na cestu k Bohu. Chlapcom 
chce odkázať, aby službu miništranta brali 
ako výsadu a angažovali sa bohumilej 
práci v rámci svojej farnosti. Ďalej 
odpovedal na otázky moderátora 
kostolník p. Viliam Klas z filialky Lúka, 
ktorý túto službu vykonáva od roku 2003 
ako bol dostavaný nový kostol zasvätený 
B o l e s t n e j  P a n n e  M á r i i .  P o č a s  
svojpomocnej stavby kostola organizoval 
brigády a mal na starosti hospodárenie s 
financiami.
Na výstavbu kostola zaspomínala Elka 
Gajdošechová ako všetci s láskou 
pomáhali, aby vytvorili boží chrám pre 
budúcnosť. O tom ako sa vo filialke Lúka 
vďaka šikovnosti žien vyzdobí interiér 
kostola z úrody na motívy poďakovania 
Bohu za úrodu porozprávala Milka 
Maďarová. Filialku Hôrka predstavila p. 
Marta Majerníková. Zaspomínala ako po 
príchode vdp. Pavla Glejduru začala 
filialka v roku 1994 so stavbou kostola, 
ktorý je zasvätený  svätému Petrovi a 
Pavlovi. 
Diskusná relácia bola zakončená 
rozprávaním správcu farnosti vdp. Milana 
Červeňanského. Priblížil poslucháčom 
farnosť Hrádok. Porozprával o histórii a o 
zápisoch o stavbe kostola v Hrádku zo 16. 
storočia, spomenul súčasnú obnovu 
nástenných malieb a fresiek. S pomocou 
Matky Božej sa snažíme napredovať a 
cítime Božie požehnanie. Uviedol, že sme 
vďační Bohu ako sa cez jeho predchodcu 
vdp. Pavla Glejduru myšlienka stavby 
dvoch nových chrámov zrealizovala. 
Svojpomocne bol postavený kostol 
svätého Petra a Pavla v Hôrke a kostol 
Bolestnej Panny Márie v Lúke. Uviedol, že 
Pán Boh cez jeho predchodcu oživil 
farnosť, pritiahol ľudí  k sviatostiam a on 
môže v začatom pokračovať. Hrádok je 
prvé miesto, kde je vdp. Červaňanský 
správcom farnosti. Venuje sa mládeži, má 
blízky vzťah k hudbe, teší ho keď mladí 
ľudia spevom oživia liturgiu. Prosí v 
modlitbách za kňazské povolania z našej 
farnosti. Je to vec Božia, závisí od rodín, 
aby rodičia boli dobrým príkladom čo sa 
týka viery. Veriaci farského spoločenstva 
sa snažia žiť svoj každodenný život 
oddanosti Bohu a tým môžu byť 
povzbudením vo viere.

J. Štefancová  

KRISTAL MÁ SVOJE PRVÉ CD!

Naša krásna a talentovaná speváčka 
Kristína Jánošíková vydala svoj prvý 
album. Jej umelecké meno, pod ktorým 
vystupuje je Kristal a my sme ju pre vás 
vyspovedali.
Vytvorenie vlastného albumu určite nie 

je jednoduchá záležitosť. Čo stálo za 
tvorbou toho tvojho?
Najdôležitejším predpokladom je silné 
odhodlanie a v druhom kroku nájdenie 
tých správnych ľudí, s ktorými sa 
rozhodnete spolupracovať. A potom to už 
ide „ľahko“. Človek je zatvorený v štúdiu a 
nahráva ...
Ako by si opísala svoju záľubu v speve? Je 
to skôr tvoj detský sen, alebo si  v speve 
našla záľubu v neskoršom veku?
Že chcem spievať som vedela už od 
malička, ako aj to, že chcem raz vydať 
vlastný album. 
 Na základnej škole som bola presvedčená 
aj o tom, že hudba je to, čo ma bude živiť.
Myslíš si, že v dnešnom svete je ťažké 
preraziť bez určitých kontaktov alebo 
sponzorov?
V dnešnom svete je ťažké preraziť v 
akejkoľvek oblasti. Konkurencia je vysoká 
a inak to nie je ani v hudobnej sfére. 
Samozrejme, dá sa to, len treba bojovať, 
poznať správnych ľudí a občas prižmúriť 
oko a nevšímať si toho, kto nehrá fair play. 
A bez sponzorov to bohužiaľ asi nejde. 
Náklady spojené s nahraním a vydaním CD 
či natočením videoklipu nie sú zrovna 
zanedbateľné.
Keďže máš rada hudbu, navštevuješ 
koncerty, alebo si radšej vypočuješ dobrú 
pieseň v rádiu? Kto je pre teba idol v 
speváckom svete?
Koncerty veľmi nenavštevujem, nerada sa 
tlačím niekde v dave. Z hudobného 
hľadiska to pre mňa tiež nie je to naj, 
pretože  na  l i ve  koncertoch  ide  
predovšetkým o show. Rádio veľmi 
nepočúvam, väčšinou len albumy. Na nich 
si možno vypočuť oveľa kvalitnejšie 
piesne, ako tie komerčné, ktoré sa 
dostanú do rádia. Ak by som však mala ísť 
na nejaký live koncert, bola by to Beyonce, 
ktorú veľmi uznávam po všetkých 
stránkach.
Aké sú tvoje ďalšie plány do budúcnosti, 
ktoré sa týkajú tvojej speváckej kariéry?
Každý spevák, ktorý vydá prvý album a 
myslí to so spevom naozaj vážne, chce 

vydať ďalší a ďalší. Ja už 
pomaly začínam na ňom 
pracovať ,  len ešte  
m u s í m  n a p l n i ť  
prasiatko.
A ešte jedna otázka na 
záver. Kde by sme si 
mohli zakúpiť tvoje CD?
CD možno zakúpiť  
prostredníctvom mojej 
s t r á n k y   
www.kristalmusic.sk, 
taktiež  v Panta rhei, na 
supermusic.sk a iných 
hudobných e-shopoch.

Klaudia Jánošíková

ZO SPOMIENOK MOJEJ MAMY

V období osláv výročia SNP si takmer vždy 
spomeniem na rozprávanie mojej mamy, 
ktorá prežila koniec druhej svetovej vojny 
ako 12 ročná. Bývala s rodičmi, mladším 
bratom a dedkom z otcovej strany na 
hornom konci podhorskej dedinky. V 
jedno augustové dopoludnie r. 1944 
musela zabehnúť do vzdialeného 
obchodu v strede dediny po ocot. 
Prechádzala chodníkom popri domčeku 
dedkovej sestry, ktorá na dvore sekala 
konope. Prehovorili spolu pár viet. Viac ju 
zaujala krásna dlhovlasá dievčina, ktorá 
polievala v oknách susedného domčeka 
červené muškáty. Zastavila sa i pri 
kováčovi, ktorý na priedomí podkúval 
koňa. Stretla chlapca, ktorý od  studne v 
strede dediny niesol vedro vody. Pri 
návrate z obchodu popri nich znova 
prešla, pridala do kroku, lebo cesta domov 
bola do kopca. Doma bola očakávaná, aby 
mohol byť obed dokončený a dochutený. 
V tom sa celou dedinou rozniesol 
strašidelný hukot. Oblohou preleteli 
vojenské lietadlá, ktoré v strede dediny 
zhodili bomby. Ozývali sa výbuchy a nad 
dedinou sa vznášali kúdoly dymu. Dedko 
tušiaci nešťastie
vykríkol: „Tam moja sestra !“ Zvedavosť 
prilákala veľkých i malých k miestu 
bombardovania. Naskytol sa pohľad na 
zrútené domy, jamy a kúdoly dymu. Tých, 
popri ktorých moja mama prešla výbuchy 
zasiahli. Dedkova sestra bola mŕtva, 
nešťastie neprežila pekná dievčina, ani 
chlapec. Ľudia oplakávali svojich blízkych. 
Akoby zázrakom moja mama prešla okolo 
miesta výbuchu o 15 minút skôr a na hrôzy 
vojny iba spomína. Pamätná tabuľa v obci 
pripomína, že v auguste 1944 tragicky 
z a h y n u l o  š e s ť  o b y v a t e ľ o v  p r i  
bombardovaní obce Stará Lehota.  

J. Štefancová



IVAN KRASKO

(1876-1958)  
Ke ď  vc h á d za m e  d o  n e ď a l e ké h o  
kúpeľného mesta Piešťany cez Krajinský 
most, môžeme si po pravej strane na 
nábreží všimnúť dvojposchodovú vilu. V 
tejto budove v r.1943-58 žil a pracoval 
slovenský básnik Ivan Krasko, predstaviteľ 
literárnej moderny. Narodil sa 12.júla 
1876 v Lukovištiach na Gemeri. Vlastným 
menom sa volal Ján Botto, bol aj 
príbuzným štúrovského básnika tohto 
mena. Vyštudoval chemické inžinierstvo v 
Prahe (1905) a v Čechách bol potom aj 
zamestnaný. V r.1923 získal titul doktora 
technických vied. Prvé básne mu vyšli v 
Slovenských pohľadoch, neskôr písal aj do 
Dennice. Podpisoval sa menom Janko 
Cigáň, neskôr si zvolil pseudonym Ivan 
Krasko. Takto vydal básnickú zbierku „Nox 
et solitudo“ (1909), ktorá je považovaná 
za vrchol jeho tvorby. Snáď najznámejšie 
jeho básne sú „Otrok“ a  „Otcova roľa!, 
pochádzajú zo zbierky Verše. Venoval sa aj 
prekladaniu, jeho obľúbený autor bol 
rumunský umelec Mihai Eminescu. 
Svojmu rodnému kraju venoval diela 
„Pôvod dedín Kraskova a Lukovíšť “ a  
„Archanjel Michal – nástenná maľba v 
starobylom kostole Kraskove“. V r. 1946 
mu bol udelený titul národného umelca. 
Počas života v Piešťanoch, resp. na liečení 
pľúcnej choroby v Bratislave v r. 1957 
vznikla „Báseň posledná“. 3. marca 1958 
zomrel v Bratislave, pochovaný je v 
Lukovištiach. 

J. Okrucká

Z tvorby I. Krasku:
OTROK
(Úryvok)
Som ten, ktorému v uši znela pieseň 
matky-otrokyne.
Tá pieseň z mojej duše nikdy, nikdy 
nevyhynie. 
Tak smutno znela, divným bojazlivým 
bôľom
sa tíško niesla naším úhorovým poľom, 
až chytila sa v detskej, trasúcej sa duši.

OTCOVA ROĽA
(Úryvok)
Pokojný večer na vŕšky padal,
na sivé polia.
V poslednom lúči starootcovská 
horela roľa.
Z cudziny tulák kročil som na ňu
bázlivou nohou.  
Slnko jak koráb v krvavých vodách
plá pod oblohou.

POPLACH V CIEVACH

Nebolí, a predsa je naším nebezpečným 
spoločníkom. Nemusí nás dokonca na 
svoju existenciu upozorniť výraznými 
ťažkosťami. Keď však zasadí svoj 
rozhodujúci úder, môže už byť neskoro. 
Preto lekári radia vysoký krvný tlak – 
hypertenziu nezanedbávať.
Varovné signály:
źV našej po

p e r c e n t  ľ u d í  p o s t i h n u t ý c h  
hypertenziou.

źOdborníci varujú, že asi tretina chorých 
o svojom stave nevie, ďalšia tretina 
svoju diagnózu ignoruje a len posledná 
tretina sa zverila do rúk lekárom.   

źKrvný tlak pod stálym lekárskym 
dozorom znamená, že sa sami staráme 
o to, aby sa na minimum znížilo riziko 
ochorení ( infarkt, cievna mozgová 
príhoda, zlyhanie srdca).

ź Iba pomoc lekárov pri vysokom krvnom 
tlaku však v mnohých prípadoch 
nestačí. Pacienti by sa mali snažiť o 
radikálnu zmenu nezdravého životného 
štýlu. Úplne neprípustné je napríklad 
fajčenie a nevyhnutná je aktívna snaha 
o zníženie vyšších hodnôt cholesterolu 
v krvi vyváženou stravou a pravidelnou 
pohybovou aktivitou.p

Hypertenzia a šport
Pre ľudí s vysokým krvným tlakom sú 
najvhodnejšie tzv. dynamické športové 
disciplíny ako beh, jazda na bicykli, pešia 
turistika. Majú blahodarný účinok na 
systém krvného obehu. 
Statické športy ako kulturistika, kolky, box, 
šerm odborníci neodporúčajú. Vedú totiž 
k masívnemu zvýšeniu krvného tlaku. 
So stravou vo forme
Každé kilo nadváhy má za následok 
zvýšenie krvného tlaku a je záťažou pre 
srdce. Zníženie hmotnosti by ste však 
nikdy nemali dosiahnuť len pohybom. 
Dôležité je obmedziť aj prísun kalórií. 
Ďalej úplne obmedzte pitie alkoholu a 
používanie kuchynskej soli (max. 5-6 g 
denne). Pokúste sa zvýšiť prísun potravín 
na balastné látky (celozrnné cestoviny, 
ovocie, zelenina). Nepremýšľajte nad 
tým, čo si vo svojom jedálnom lístku 
„musíte“ odoprieť. Naopak, urobte si z 
každej chvíle, ktorú venujete stravovaniu, 
malý sviatok. Zdravé jedlo skutočne môže 
byť aj chutné. 
Aký máte tlak?
Ani zmerané hodnoty nemusia vystihovať 
skutočnú výšku vášho tlaku. Medzi 
hodnotami nameranými v ordinácii a v 
prostredí domova môžu nastať rozdiely. 
Jednou z príčin je premenlivosť krvného 
tlaku, ktorá je prirodzeným javom v 
ľudskom organizme.

ulácii žije v súčasnosti asi 30 

Hodnota krvného tlaku
podľa:Svetovej zdravotníckej organizácie 
(WHO) 

Kategória

 
Systolický tlak Diastolický tlak

Optimálna hodnota

 

Pod 120 Pod 80
Normálna hodnota

 

Pod 130 Pod 85
Hraničná normálna hodnota 130-139 85-89
1. stupeň hypertenzie 140-159 90-99
2. stupeň hypertenzie 160-179 100-109
3. stupeň hypertenzie 180 a viac 110 a viac

vybraté z odbornej tlače

NOČNÁ HASIČSKÁ SÚŤAŽ 2011

Aj tento rok sa konala nočná hasičská 

súťaž ,,O pohár starostu obce Lúka” III. 

ročník,  ktorú zorganizovali dobrovoľní 

hasiči z Lúky. Celé podujatie  sa začalo 27. 

augusta 2011 o 19.00 hodine v športovom 

areáli Lúka. Súťažilo sa v dvoch 

kategóriách mužov a žien. Celá súťaž 

prebiehala bez problémov až na silný dážď 

a vietor, ktorý nás prekvapil o 22,30 hod.. 

V kategórií mužov na 1. mieste skončili 

dobrovoľní hasiči z Babulicovho vrchu s 

výsledným časom 15,92 s, na druhom 

striebornom mieste skončili hasiči z 

Topoleckej s výsledným časom 15,92 s a 

na treťom mieste skončili hasiči z Voderád 

s celkovým dosiahnutým časom 15,97 s. 

Naši muži skončili na 11.mieste s 

celkovým časom 18,91s.

V nežnejšej kategórií žien skončili na 

prvom mieste hasičky z Voderád s časom 

20,52 s, na druhom mieste skončili 

hasičky z Babulicovho vrchu s časom 

20,94 s a na treťom mieste skončili hasičky 

z Drgoňovej doliny s časom 21,49 s. 

Dievčatá z Lúky skončili na 4. mieste s 

časom 21,50 s. Pohár o najrýchlejší prúd v 

kategórií žien  si odniesla hasička z Lúky 

Veronika Pavlusová s časom 19,32 s a 

pohár o najrýchlejší prúd v kategórií 

mužov si odniesol pravý prúdar z 

Babulicovho vrchu s časom 15,57. Po 

vyhlásení výsledkov a odovzdaní 

diplomov a pohárov starosta obce a veliteľ 

dobrovoľného hasičského zboru v Lúke 

predniesli pár slov na záver a odovzdali 

ocenenia pre sponzorov: KH MOTORS 

Martin a Adrika, FRANZ UNIVERSAL 

Gajdošech Ivan, DEMETERA s.r.o. 

Gajdošech Roman, R-centrum - Rudolf 

Jambor, Jaroslav Hazda a poslednú cenu 

za dlhoročnú spoluprácu pri príležitosti 

85. výročia založenia dobrovoľného 

hasičského zboru Lúka dostal starosta 

Obce p. Vladimír Vörӧš v podobe patróna 

hasičov Sv. Floriána. 

Z činnosti Dobrovoľného hasičkého zboru 

Lúka za prvý polrok 2011

Kontrola hydrantov v obci

Taktické cvičenie

Odpratávanie padnutých stromov v 

obci

Prepchávanie odpadového kanála pri 

kaplnke v lokalite kaštieľa

Pomáhanie pri príležitosti 765. výročia 

založenia obce Lúka

Preventívne protipožiarne kontroly

Organizovanie kultúrno-spoločenských 

akcií v obci

Zabezpečenie protipožiarnej ochrany 

na hrade Tematín v mesiaci máj

Hasičky, ktoré sa zúčastňovali súťaží za 

v

v

v

v

v

v

v

v

sezónu 2011 :

Monika Potočková –strojníčka, Tatiana 

Pri príležitosti 85. Výročia sa nám podarilo 

vytvoriť nový hasičský erb hasiči Lúka

Veliteľ DHZ Lúka
Mgr. Marián Kriško

Jančovičová- sací  kôš,  Miroslava 

Ivanovská – sanie, B-čky- Nikoleta 

Potočková, rozdeľovač – Martina 

Šutovská, Pravý prúd – Veronika 

Pavlusová, ľavý prúd- Nikoleta 

Šutovská
Hasiči, ktorí sa zúčastňovali súťaží za 
sezónu 2011 :
Marián Kriško –strojník, Daniel Krajčí - 
sací kôš, Marek Godál – sanie , B-čky- 
Lukáš Gajdošech, rozdeľovač – Andej 
Krajčí, Pravý prúd – Adam Tekula, ľavý 
prúd- Matej Cíbik
Mladé hasičky a hasiči , ktorí nás 
reprezentovali na súťažiach:
Petra Rendvanská, Kristína Vӧrӧšová , 
P a u l í n a  G e s t i n g e r o v á ,  L u c i a  
Tvarošková, Monika Mikuličková, 
Simona Hrabovská, Milan Hrabovský,  
Daniel Janžo, Stanislav Morvai,



IVAN KRASKO

(1876-1958)  
Ke ď  vc h á d za m e  d o  n e ď a l e ké h o  
kúpeľného mesta Piešťany cez Krajinský 
most, môžeme si po pravej strane na 
nábreží všimnúť dvojposchodovú vilu. V 
tejto budove v r.1943-58 žil a pracoval 
slovenský básnik Ivan Krasko, predstaviteľ 
literárnej moderny. Narodil sa 12.júla 
1876 v Lukovištiach na Gemeri. Vlastným 
menom sa volal Ján Botto, bol aj 
príbuzným štúrovského básnika tohto 
mena. Vyštudoval chemické inžinierstvo v 
Prahe (1905) a v Čechách bol potom aj 
zamestnaný. V r.1923 získal titul doktora 
technických vied. Prvé básne mu vyšli v 
Slovenských pohľadoch, neskôr písal aj do 
Dennice. Podpisoval sa menom Janko 
Cigáň, neskôr si zvolil pseudonym Ivan 
Krasko. Takto vydal básnickú zbierku „Nox 
et solitudo“ (1909), ktorá je považovaná 
za vrchol jeho tvorby. Snáď najznámejšie 
jeho básne sú „Otrok“ a  „Otcova roľa!, 
pochádzajú zo zbierky Verše. Venoval sa aj 
prekladaniu, jeho obľúbený autor bol 
rumunský umelec Mihai Eminescu. 
Svojmu rodnému kraju venoval diela 
„Pôvod dedín Kraskova a Lukovíšť “ a  
„Archanjel Michal – nástenná maľba v 
starobylom kostole Kraskove“. V r. 1946 
mu bol udelený titul národného umelca. 
Počas života v Piešťanoch, resp. na liečení 
pľúcnej choroby v Bratislave v r. 1957 
vznikla „Báseň posledná“. 3. marca 1958 
zomrel v Bratislave, pochovaný je v 
Lukovištiach. 

J. Okrucká

Z tvorby I. Krasku:
OTROK
(Úryvok)
Som ten, ktorému v uši znela pieseň 
matky-otrokyne.
Tá pieseň z mojej duše nikdy, nikdy 
nevyhynie. 
Tak smutno znela, divným bojazlivým 
bôľom
sa tíško niesla naším úhorovým poľom, 
až chytila sa v detskej, trasúcej sa duši.

OTCOVA ROĽA
(Úryvok)
Pokojný večer na vŕšky padal,
na sivé polia.
V poslednom lúči starootcovská 
horela roľa.
Z cudziny tulák kročil som na ňu
bázlivou nohou.  
Slnko jak koráb v krvavých vodách
plá pod oblohou.

POPLACH V CIEVACH

Nebolí, a predsa je naším nebezpečným 
spoločníkom. Nemusí nás dokonca na 
svoju existenciu upozorniť výraznými 
ťažkosťami. Keď však zasadí svoj 
rozhodujúci úder, môže už byť neskoro. 
Preto lekári radia vysoký krvný tlak – 
hypertenziu nezanedbávať.
Varovné signály:
źV našej po

p e r c e n t  ľ u d í  p o s t i h n u t ý c h  
hypertenziou.

źOdborníci varujú, že asi tretina chorých 
o svojom stave nevie, ďalšia tretina 
svoju diagnózu ignoruje a len posledná 
tretina sa zverila do rúk lekárom.   

źKrvný tlak pod stálym lekárskym 
dozorom znamená, že sa sami staráme 
o to, aby sa na minimum znížilo riziko 
ochorení ( infarkt, cievna mozgová 
príhoda, zlyhanie srdca).

ź Iba pomoc lekárov pri vysokom krvnom 
tlaku však v mnohých prípadoch 
nestačí. Pacienti by sa mali snažiť o 
radikálnu zmenu nezdravého životného 
štýlu. Úplne neprípustné je napríklad 
fajčenie a nevyhnutná je aktívna snaha 
o zníženie vyšších hodnôt cholesterolu 
v krvi vyváženou stravou a pravidelnou 
pohybovou aktivitou.p

Hypertenzia a šport
Pre ľudí s vysokým krvným tlakom sú 
najvhodnejšie tzv. dynamické športové 
disciplíny ako beh, jazda na bicykli, pešia 
turistika. Majú blahodarný účinok na 
systém krvného obehu. 
Statické športy ako kulturistika, kolky, box, 
šerm odborníci neodporúčajú. Vedú totiž 
k masívnemu zvýšeniu krvného tlaku. 
So stravou vo forme
Každé kilo nadváhy má za následok 
zvýšenie krvného tlaku a je záťažou pre 
srdce. Zníženie hmotnosti by ste však 
nikdy nemali dosiahnuť len pohybom. 
Dôležité je obmedziť aj prísun kalórií. 
Ďalej úplne obmedzte pitie alkoholu a 
používanie kuchynskej soli (max. 5-6 g 
denne). Pokúste sa zvýšiť prísun potravín 
na balastné látky (celozrnné cestoviny, 
ovocie, zelenina). Nepremýšľajte nad 
tým, čo si vo svojom jedálnom lístku 
„musíte“ odoprieť. Naopak, urobte si z 
každej chvíle, ktorú venujete stravovaniu, 
malý sviatok. Zdravé jedlo skutočne môže 
byť aj chutné. 
Aký máte tlak?
Ani zmerané hodnoty nemusia vystihovať 
skutočnú výšku vášho tlaku. Medzi 
hodnotami nameranými v ordinácii a v 
prostredí domova môžu nastať rozdiely. 
Jednou z príčin je premenlivosť krvného 
tlaku, ktorá je prirodzeným javom v 
ľudskom organizme.

ulácii žije v súčasnosti asi 30 

Hodnota krvného tlaku
podľa:Svetovej zdravotníckej organizácie 
(WHO) 

Kategória

 
Systolický tlak Diastolický tlak

Optimálna hodnota

 

Pod 120 Pod 80
Normálna hodnota

 

Pod 130 Pod 85
Hraničná normálna hodnota 130-139 85-89
1. stupeň hypertenzie 140-159 90-99
2. stupeň hypertenzie 160-179 100-109
3. stupeň hypertenzie 180 a viac 110 a viac

vybraté z odbornej tlače

NOČNÁ HASIČSKÁ SÚŤAŽ 2011

Aj tento rok sa konala nočná hasičská 

súťaž ,,O pohár starostu obce Lúka” III. 

ročník,  ktorú zorganizovali dobrovoľní 

hasiči z Lúky. Celé podujatie  sa začalo 27. 

augusta 2011 o 19.00 hodine v športovom 

areáli Lúka. Súťažilo sa v dvoch 

kategóriách mužov a žien. Celá súťaž 

prebiehala bez problémov až na silný dážď 

a vietor, ktorý nás prekvapil o 22,30 hod.. 

V kategórií mužov na 1. mieste skončili 

dobrovoľní hasiči z Babulicovho vrchu s 

výsledným časom 15,92 s, na druhom 

striebornom mieste skončili hasiči z 

Topoleckej s výsledným časom 15,92 s a 

na treťom mieste skončili hasiči z Voderád 

s celkovým dosiahnutým časom 15,97 s. 

Naši muži skončili na 11.mieste s 

celkovým časom 18,91s.

V nežnejšej kategórií žien skončili na 

prvom mieste hasičky z Voderád s časom 

20,52 s, na druhom mieste skončili 

hasičky z Babulicovho vrchu s časom 

20,94 s a na treťom mieste skončili hasičky 

z Drgoňovej doliny s časom 21,49 s. 

Dievčatá z Lúky skončili na 4. mieste s 

časom 21,50 s. Pohár o najrýchlejší prúd v 

kategórií žien  si odniesla hasička z Lúky 

Veronika Pavlusová s časom 19,32 s a 

pohár o najrýchlejší prúd v kategórií 

mužov si odniesol pravý prúdar z 

Babulicovho vrchu s časom 15,57. Po 

vyhlásení výsledkov a odovzdaní 

diplomov a pohárov starosta obce a veliteľ 

dobrovoľného hasičského zboru v Lúke 

predniesli pár slov na záver a odovzdali 

ocenenia pre sponzorov: KH MOTORS 

Martin a Adrika, FRANZ UNIVERSAL 

Gajdošech Ivan, DEMETERA s.r.o. 

Gajdošech Roman, R-centrum - Rudolf 

Jambor, Jaroslav Hazda a poslednú cenu 

za dlhoročnú spoluprácu pri príležitosti 

85. výročia založenia dobrovoľného 

hasičského zboru Lúka dostal starosta 

Obce p. Vladimír Vörӧš v podobe patróna 

hasičov Sv. Floriána. 

Z činnosti Dobrovoľného hasičkého zboru 

Lúka za prvý polrok 2011

Kontrola hydrantov v obci

Taktické cvičenie

Odpratávanie padnutých stromov v 

obci

Prepchávanie odpadového kanála pri 

kaplnke v lokalite kaštieľa

Pomáhanie pri príležitosti 765. výročia 

založenia obce Lúka

Preventívne protipožiarne kontroly

Organizovanie kultúrno-spoločenských 

akcií v obci

Zabezpečenie protipožiarnej ochrany 

na hrade Tematín v mesiaci máj

Hasičky, ktoré sa zúčastňovali súťaží za 

v

v

v

v

v

v

v

v

sezónu 2011 :

Monika Potočková –strojníčka, Tatiana 

Pri príležitosti 85. Výročia sa nám podarilo 

vytvoriť nový hasičský erb hasiči Lúka

Veliteľ DHZ Lúka
Mgr. Marián Kriško

Jančovičová- sací  kôš,  Miroslava 

Ivanovská – sanie, B-čky- Nikoleta 

Potočková, rozdeľovač – Martina 

Šutovská, Pravý prúd – Veronika 

Pavlusová, ľavý prúd- Nikoleta 

Šutovská
Hasiči, ktorí sa zúčastňovali súťaží za 
sezónu 2011 :
Marián Kriško –strojník, Daniel Krajčí - 
sací kôš, Marek Godál – sanie , B-čky- 
Lukáš Gajdošech, rozdeľovač – Andej 
Krajčí, Pravý prúd – Adam Tekula, ľavý 
prúd- Matej Cíbik
Mladé hasičky a hasiči , ktorí nás 
reprezentovali na súťažiach:
Petra Rendvanská, Kristína Vӧrӧšová , 
P a u l í n a  G e s t i n g e r o v á ,  L u c i a  
Tvarošková, Monika Mikuličková, 
Simona Hrabovská, Milan Hrabovský,  
Daniel Janžo, Stanislav Morvai,



VŽDY S ÚSMEVOM
***

Sestrička vysvetľuje babke:
- Teta, u nás nemôžete ísť priamo k 
doktorovi, tu sa musíte dopredu 
objednať.
- A čo ak dovtedy umriem? – nahnevá sa 
babka
- Tak nám dáte vedieť, aby sme vás 
vyčiarkli...

***
- Dedko, máš radšej politiku alebo 
erotiku?
- Politiku. Rozčuľovať sa ešte dokážem...

***
Manželka sa háda s manželom. Manžel 
si
povzdychne:
- Mám to ja s tebou psí život.
- Veru, máš pravdu...
- odsekne nahnevaná manželka, - celý 
deň vrčíš a v noci chrápeš...!

***
Jano sa po rokoch
p r i z n á v a  s v o j m u  n a j l e p š i e m u  
kamarátovi:
- Ja som dvadsať rokov ženatý a stále 
milujem tú istú ženu.
- To je fantastické!

BLAHOŽELÁME

UZAVRELI MANŽELSTVO

NARODILI SA

NAVŽDY NÁS OPUSTILI

50 rokov
Galbavá Janka
Gajdošech Ivan
Struháriková Anna
Janžová Anna
Ilečková Mária
Klučovská Oľga

55 rokov
Vöröšová Daša
Godál Emil
Kusý Jaromír
Malík Ladislav
Pista Jaroslav
Lacková Bernardína

60 rokov
Srnec Ján
Kusovská Mária
Godálová Helena MUDr.

65 rokov
Krišková Tatiana
Štipanitz Augustín
 Farovich Ferdinand

70 rokov
Pavlusová Helena

75 rokov
Šprlák Jozef 

80 rokov
Janega Michal

Eva Pistová a Dušan Kysler
Lucia Pichlerová a Marián Hazda

Leo Potoček

Helena Gajdošechová vo veku 86 
rokov
Pavel Kusovský vo veku 59 rokov

Farovichová Antónia

VÝROKY SLÁVNYCH, PRÍSLOVIA

v

v

v

v

S deťmi, s ktorými si nerobili starosti 
rodičia, často mávajú starosti dejiny.
Zlá vôľa nepovie nikdy nič dobré.
Mladosť je božská nemoc, z ktorej sa 
každým dňom trošku uzdravujeme. 
Vo všetkom, čo robíš, je riziko, ale bez 
rizika by si nič nedosiahol. 

FUTBALISTKY V KRAJSKOM 

KOLE, ZHODNOTENIE SEZÓNY A 

KRÁTKY POHĽAD DO 

BUDÚCNOSTI  

Posledný májový deň bol výnimočný pre 
naše žiačky – futbalistky. Opäť, ako víťazky 
novomestského okresu, nechýbali medzi 
šiestimi družstvami, ktoré si zmerali sily v 
dvoch trojčlenných skupinách. Do každej 
skupiny bol automaticky nasadený 
favorit. Do „našej“ skupiny A Horná Súča - 
víťaz okresu Trenčín, do B skupiny 
Zemianske Kostoľany – víťaz okresu 
Prievidza. 
V prvom zápase sme si zmerali sily so ZŠ 
Rozkvet (Považská Bystrica). Hoci sme 
dvakrát vyhrával i ,  v íťazstvo sme 
neudržali. Prišli sme oň v posledných 
minútach.
V druhom zápase našej skupiny sa stretla 
Horná Súča so ZŠ Rozkvet. Favorit celý 
zápas prehrával, no so šťastím sa mu 
podarilo vyrovnať v poslednej minúte 
stretnutia. 
Situácia v našej skupine bola poriadne 
„zamotaná“. Pred stretnutím so žiačkami z 
Hornej Súče sme vedeli, že máme všetko v 
svojich rukách. Ak vyhráme, zahráme si 
finále o postup na celoslovenské kolo. Ak 
remizujeme 1 : 1, so ZŠ Rozkvet budeme o 
postup bojovať v pokutových kopoch. Ak 
remizujeme 0 : 0, skončíme druhé a 
budeme hrať o 3. miesto.
So Súčou sme hrali snáď náš najlepší 
zápas. Boli sme po celý zápas lepším 
súperom, no nevyužili sme svoje výborné 
šance na skórovanie. Zvlášť strela 
kapitánky Veroniky Sevaldovej, ktorá 
skončila na tyči, nás bude ešte asi dlho 
mrzieť. Nevyšlo to. Z následného 
protiútoku súper rozhodol o svojom 

najtesnejšom víťazstve. To pre nás 
znamenalo, že obsadíme „až“ piate 
miesto. Hornosúčanky sa napokon po 
finálovom penaltovom rozstrele so 
Zemianskými Kostoľanmi stali celkovými 
víťazkami turnaja.  
Znovu sa ukázalo, aké dôležité je mať 
športové šťastie, aká tenká je čiara medzi 
úspechom a neúspechom. Hoci asi s 
odstupom času nebudeme hovoriť o 
neúspechu.
Naše žiačky boli minimálne vyrovnaným, 
ak nie lepším súperom. Chcem pochváliť 
celý tím, no hlavne naše najvyťaženejšie 
hráčky.
Monika Filipová – dokázala, že ak 
zabudne na trému, je spoľahlivou 
brankárkou. Zvlášť v poslednom období 
ukázala veľké zlepšenie, v oboch 
stretnutiach nás podržala skvelými 
zákrokmi. Neustále sa môže zlepšovať.
Viktória Belková – odohrala vôbec svoje 
dva najlepšie zápasy od založenia 
dievčenského futbalového tímu. Podobne 
ako ostatné jednoducho zabudla na to, že 
bráni aj prvoligové hráčky. Nepoľavila v 
žiadnom súboji a súperky jej mali 
jednoducho plné zuby.
Zuzana Bielková – prvá z našich dvoch 
odchádzajúcich hráčok. Napriek tomu, že 
jej párkrát ušli súperove útočníčky, 
spoľahlivo si plnila svoje obranné 
povinnosti. Za dva roky v tíme sa výrazne 
zlepšila. 
Simona Husárová – druhá odchádzajúca 
hráčka. Jediná v tíme, ktorá futbal nikde 
súťažne nehráva, no napriek tomu si bez 
nej len ťažko vieme predstaviť základnú 
päťku. Na tréningoch i v zápasoch na 
turnajoch si so spoluhráčkami dobre 
rozumela. A nielen na ihrisku. S futbalom 

PRVÝ SEPTEMBER NA 

TEMATÍNE

Zrúcaniny starobylého hradu Tematín 
privítali návštevníkov z farnosti Hrádok a 
Modrová. Prišli tam hlavne deti s rodičmi, 
aby takto netradične začali školský rok a 
pripomenuli si Deň ústavy SR. Na poludnie 
sa všetci zišli na nádvorí hradu, kde vdp. 
farár Červeňanský odslúžil sv. omšu. 
Atmosféru života na hrade v dávnych 
dobách priblížili členovia Združenia za 
záchranu Tematínu, ktorí v dobových 
kostýmoch predviedli ukážky šermu a 
streľby z luku. Návštevníci si mohli 
prezrieť sprístupnené časti hradu a 
pohľad do slnkom zaliateho údolia bol 
naozaj úchvatný.
Vrcholom celého stretnutia bolo 
postavenie a následné posvätenie kríža, 
pri ktorom by sa každoročne na začiatku 
školského roka konala sv. omša. Snáď sa tu 
budú každý rok v hojnejšom počte 
stretávať ľudia z blízkeho i ďalekého 
okolia.
A.J.

FUTBALOVÝ TURNAJ 

MINIŠTRANTOV

Chlapci – miništranti z viacerých obcí 
novomestského dekanátu sa stretli v 
sobotu 3. 9. 2011 na futbalovom ihrisku v 
Lúke, aby si medzi sebou zmerali sily v 
kategórii mladších a starších miništrantov.
Futbalový deň začal sv. omšou. Po nej sa 
už začali priamo na trávnatom i umelom 
povrchu futbalové zápolenia. Po 
napínavých súbojoch, zvlášť v kategórii 
starších, a po posilnení sa chutným 

gulášom, mohol pán dekan Malý, 
krátko popoludní vyhlásiť 

výsledky.

V kategórii mladších žiakov suverénne 
zvíťazili chlapci zo Starej Turej, keď porazili 
Moravské Lieskové i Podolie.
Miništranti zo Starej Turej zvíťazili aj v 
skupine starších, no tu už veľmi tesne – len 
o skóre pred chlapcami z farnosti Hrádok. 
Všetkým zúčastneným, rozhodcom, 
kňazom, organizátorom, p. dekanovi a p. 
starostovi a pani kuchárkam ďakujeme za 
dôstojné zorganizovanie a priebeh tejto 
milej akcie a veríme, že sa z nej stane 
každoročná tradícia.

M.L.

- No, ako sa to vezme... – vzdychne si
smutne Jano, - keby sa o nej dozvedela
manželka, tak ma zabije!

***
- Pozri...-hovorí žena manželovi, - všetko
zdražuje, mohol by si prestať s tým 
pivom.
Pi vodu. Voda je najlepší nápoj!
- A prečo by som ma mať vždy všetko 
najlepšie...

v

v

v

Šťastný vek, kým stojí nad nami bytosť, 
držiaca v jednej ruke korbáč a v druhej 
koláč.
Človek precestuje celý svet, hľadá, čo 
mu chýba, a vracia sa domov, aby to 
našiel.
Podvod poznáme vari najlepšie podľa 
toho, že vyzerá prehnane pravdivo.

RECEPTY

Hroznový koláč s orechovou posýpkou
Potrebujeme: 
Na cesto:
250 g hladkej múky
250 g jemného kryštálového cukru
2 ČL vanilínového cukru
130 g masla
štipka soli
1 ČL postrúhanej citrónovej kôry
5 vajec
700 g hrozna
papier na pečenie
Na posýpku:
100 g hladkej múky
  30 g mletých orechov
  50 g posekaných orechov
100 g masla
100 g práškového cukru
2 ČL škoricového cukru

Postup:
1. Umyté osušené bobule hrozna 
prekrojíme a vyberieme jadierka. V 
horúcom vodnom kúpeli vyšľaháme celé 
vajcia, kryštálový a vanilínový cukor, soľ a 
postrúhanú citrónovú kôru do hustej 
peny. Šľaháme do vychladnutia.
2. Do vychladnutej peny postupne 
striedavo vmiešame múku a po lyžiciach 
rozpustené maslo. Cesto rozotrieme na 
plech vyložený papierom na pečenie a 
obložíme hroznom reznou plochou hore. 
3. Pripravíme posýpku: Zo studeného 
masla, múky, cukru a mletých orechov 
vypracujeme prstami posýpku. Potom 
pridáme posekané orechy a zľahka 
premiešame. Pripravené cesto
na plechu posypeme posýpkou. Vložíme 
do vyhriatej rúry a pečieme 30 minút pri 
teplote 180° C.



VŽDY S ÚSMEVOM
***

Sestrička vysvetľuje babke:
- Teta, u nás nemôžete ísť priamo k 
doktorovi, tu sa musíte dopredu 
objednať.
- A čo ak dovtedy umriem? – nahnevá sa 
babka
- Tak nám dáte vedieť, aby sme vás 
vyčiarkli...

***
- Dedko, máš radšej politiku alebo 
erotiku?
- Politiku. Rozčuľovať sa ešte dokážem...

***
Manželka sa háda s manželom. Manžel 
si
povzdychne:
- Mám to ja s tebou psí život.
- Veru, máš pravdu...
- odsekne nahnevaná manželka, - celý 
deň vrčíš a v noci chrápeš...!

***
Jano sa po rokoch
p r i z n á v a  s v o j m u  n a j l e p š i e m u  
kamarátovi:
- Ja som dvadsať rokov ženatý a stále 
milujem tú istú ženu.
- To je fantastické!

BLAHOŽELÁME

UZAVRELI MANŽELSTVO

NARODILI SA

NAVŽDY NÁS OPUSTILI

50 rokov
Galbavá Janka
Gajdošech Ivan
Struháriková Anna
Janžová Anna
Ilečková Mária
Klučovská Oľga

55 rokov
Vöröšová Daša
Godál Emil
Kusý Jaromír
Malík Ladislav
Pista Jaroslav
Lacková Bernardína

60 rokov
Srnec Ján
Kusovská Mária
Godálová Helena MUDr.

65 rokov
Krišková Tatiana
Štipanitz Augustín
 Farovich Ferdinand

70 rokov
Pavlusová Helena

75 rokov
Šprlák Jozef 

80 rokov
Janega Michal

Eva Pistová a Dušan Kysler
Lucia Pichlerová a Marián Hazda

Leo Potoček

Helena Gajdošechová vo veku 86 
rokov
Pavel Kusovský vo veku 59 rokov

Farovichová Antónia

VÝROKY SLÁVNYCH, PRÍSLOVIA

v

v

v

v

S deťmi, s ktorými si nerobili starosti 
rodičia, často mávajú starosti dejiny.
Zlá vôľa nepovie nikdy nič dobré.
Mladosť je božská nemoc, z ktorej sa 
každým dňom trošku uzdravujeme. 
Vo všetkom, čo robíš, je riziko, ale bez 
rizika by si nič nedosiahol. 

FUTBALISTKY V KRAJSKOM 

KOLE, ZHODNOTENIE SEZÓNY A 

KRÁTKY POHĽAD DO 

BUDÚCNOSTI  

Posledný májový deň bol výnimočný pre 
naše žiačky – futbalistky. Opäť, ako víťazky 
novomestského okresu, nechýbali medzi 
šiestimi družstvami, ktoré si zmerali sily v 
dvoch trojčlenných skupinách. Do každej 
skupiny bol automaticky nasadený 
favorit. Do „našej“ skupiny A Horná Súča - 
víťaz okresu Trenčín, do B skupiny 
Zemianske Kostoľany – víťaz okresu 
Prievidza. 
V prvom zápase sme si zmerali sily so ZŠ 
Rozkvet (Považská Bystrica). Hoci sme 
dvakrát vyhrával i ,  v íťazstvo sme 
neudržali. Prišli sme oň v posledných 
minútach.
V druhom zápase našej skupiny sa stretla 
Horná Súča so ZŠ Rozkvet. Favorit celý 
zápas prehrával, no so šťastím sa mu 
podarilo vyrovnať v poslednej minúte 
stretnutia. 
Situácia v našej skupine bola poriadne 
„zamotaná“. Pred stretnutím so žiačkami z 
Hornej Súče sme vedeli, že máme všetko v 
svojich rukách. Ak vyhráme, zahráme si 
finále o postup na celoslovenské kolo. Ak 
remizujeme 1 : 1, so ZŠ Rozkvet budeme o 
postup bojovať v pokutových kopoch. Ak 
remizujeme 0 : 0, skončíme druhé a 
budeme hrať o 3. miesto.
So Súčou sme hrali snáď náš najlepší 
zápas. Boli sme po celý zápas lepším 
súperom, no nevyužili sme svoje výborné 
šance na skórovanie. Zvlášť strela 
kapitánky Veroniky Sevaldovej, ktorá 
skončila na tyči, nás bude ešte asi dlho 
mrzieť. Nevyšlo to. Z následného 
protiútoku súper rozhodol o svojom 

najtesnejšom víťazstve. To pre nás 
znamenalo, že obsadíme „až“ piate 
miesto. Hornosúčanky sa napokon po 
finálovom penaltovom rozstrele so 
Zemianskými Kostoľanmi stali celkovými 
víťazkami turnaja.  
Znovu sa ukázalo, aké dôležité je mať 
športové šťastie, aká tenká je čiara medzi 
úspechom a neúspechom. Hoci asi s 
odstupom času nebudeme hovoriť o 
neúspechu.
Naše žiačky boli minimálne vyrovnaným, 
ak nie lepším súperom. Chcem pochváliť 
celý tím, no hlavne naše najvyťaženejšie 
hráčky.
Monika Filipová – dokázala, že ak 
zabudne na trému, je spoľahlivou 
brankárkou. Zvlášť v poslednom období 
ukázala veľké zlepšenie, v oboch 
stretnutiach nás podržala skvelými 
zákrokmi. Neustále sa môže zlepšovať.
Viktória Belková – odohrala vôbec svoje 
dva najlepšie zápasy od založenia 
dievčenského futbalového tímu. Podobne 
ako ostatné jednoducho zabudla na to, že 
bráni aj prvoligové hráčky. Nepoľavila v 
žiadnom súboji a súperky jej mali 
jednoducho plné zuby.
Zuzana Bielková – prvá z našich dvoch 
odchádzajúcich hráčok. Napriek tomu, že 
jej párkrát ušli súperove útočníčky, 
spoľahlivo si plnila svoje obranné 
povinnosti. Za dva roky v tíme sa výrazne 
zlepšila. 
Simona Husárová – druhá odchádzajúca 
hráčka. Jediná v tíme, ktorá futbal nikde 
súťažne nehráva, no napriek tomu si bez 
nej len ťažko vieme predstaviť základnú 
päťku. Na tréningoch i v zápasoch na 
turnajoch si so spoluhráčkami dobre 
rozumela. A nielen na ihrisku. S futbalom 

PRVÝ SEPTEMBER NA 

TEMATÍNE

Zrúcaniny starobylého hradu Tematín 
privítali návštevníkov z farnosti Hrádok a 
Modrová. Prišli tam hlavne deti s rodičmi, 
aby takto netradične začali školský rok a 
pripomenuli si Deň ústavy SR. Na poludnie 
sa všetci zišli na nádvorí hradu, kde vdp. 
farár Červeňanský odslúžil sv. omšu. 
Atmosféru života na hrade v dávnych 
dobách priblížili členovia Združenia za 
záchranu Tematínu, ktorí v dobových 
kostýmoch predviedli ukážky šermu a 
streľby z luku. Návštevníci si mohli 
prezrieť sprístupnené časti hradu a 
pohľad do slnkom zaliateho údolia bol 
naozaj úchvatný.
Vrcholom celého stretnutia bolo 
postavenie a následné posvätenie kríža, 
pri ktorom by sa každoročne na začiatku 
školského roka konala sv. omša. Snáď sa tu 
budú každý rok v hojnejšom počte 
stretávať ľudia z blízkeho i ďalekého 
okolia.
A.J.

FUTBALOVÝ TURNAJ 

MINIŠTRANTOV

Chlapci – miništranti z viacerých obcí 
novomestského dekanátu sa stretli v 
sobotu 3. 9. 2011 na futbalovom ihrisku v 
Lúke, aby si medzi sebou zmerali sily v 
kategórii mladších a starších miništrantov.
Futbalový deň začal sv. omšou. Po nej sa 
už začali priamo na trávnatom i umelom 
povrchu futbalové zápolenia. Po 
napínavých súbojoch, zvlášť v kategórii 
starších, a po posilnení sa chutným 

gulášom, mohol pán dekan Malý, 
krátko popoludní vyhlásiť 

výsledky.

V kategórii mladších žiakov suverénne 
zvíťazili chlapci zo Starej Turej, keď porazili 
Moravské Lieskové i Podolie.
Miništranti zo Starej Turej zvíťazili aj v 
skupine starších, no tu už veľmi tesne – len 
o skóre pred chlapcami z farnosti Hrádok. 
Všetkým zúčastneným, rozhodcom, 
kňazom, organizátorom, p. dekanovi a p. 
starostovi a pani kuchárkam ďakujeme za 
dôstojné zorganizovanie a priebeh tejto 
milej akcie a veríme, že sa z nej stane 
každoročná tradícia.

M.L.

- No, ako sa to vezme... – vzdychne si
smutne Jano, - keby sa o nej dozvedela
manželka, tak ma zabije!

***
- Pozri...-hovorí žena manželovi, - všetko
zdražuje, mohol by si prestať s tým 
pivom.
Pi vodu. Voda je najlepší nápoj!
- A prečo by som ma mať vždy všetko 
najlepšie...
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Šťastný vek, kým stojí nad nami bytosť, 
držiaca v jednej ruke korbáč a v druhej 
koláč.
Človek precestuje celý svet, hľadá, čo 
mu chýba, a vracia sa domov, aby to 
našiel.
Podvod poznáme vari najlepšie podľa 
toho, že vyzerá prehnane pravdivo.

RECEPTY

Hroznový koláč s orechovou posýpkou
Potrebujeme: 
Na cesto:
250 g hladkej múky
250 g jemného kryštálového cukru
2 ČL vanilínového cukru
130 g masla
štipka soli
1 ČL postrúhanej citrónovej kôry
5 vajec
700 g hrozna
papier na pečenie
Na posýpku:
100 g hladkej múky
  30 g mletých orechov
  50 g posekaných orechov
100 g masla
100 g práškového cukru
2 ČL škoricového cukru

Postup:
1. Umyté osušené bobule hrozna 
prekrojíme a vyberieme jadierka. V 
horúcom vodnom kúpeli vyšľaháme celé 
vajcia, kryštálový a vanilínový cukor, soľ a 
postrúhanú citrónovú kôru do hustej 
peny. Šľaháme do vychladnutia.
2. Do vychladnutej peny postupne 
striedavo vmiešame múku a po lyžiciach 
rozpustené maslo. Cesto rozotrieme na 
plech vyložený papierom na pečenie a 
obložíme hroznom reznou plochou hore. 
3. Pripravíme posýpku: Zo studeného 
masla, múky, cukru a mletých orechov 
vypracujeme prstami posýpku. Potom 
pridáme posekané orechy a zľahka 
premiešame. Pripravené cesto
na plechu posypeme posýpkou. Vložíme 
do vyhriatej rúry a pečieme 30 minút pri 
teplote 180° C.



VYLOSOVANIE JESEŇ 2011/2012

Kolo Čas Dátum MUŽI III.trieda Sever

1. 17.00 7.08.2011 Lúka-Motešice

2. 17.00 14.08.2011 D.Srnie-Lúka

3. 17.00 21.08.2011 Lúka-Horňany

4. 17.00 28.07.2011 Omšenie-Lúka

5. 16.00 04.09.2011 Lúka-Potvoriec

6. 16.00 11.09.2011 Z.Podhradie -Lúka

7. 15.30 18.09.2011 Lúka-Beckov

8. 15.30 25.09.2011 Lúka-St.Lehota

9. 14.30 02.10.2011 Modrová-Lúka

10. 14.30 09.10.2011 Lúka-TTS Trenčín

11. 14.00 16.10.2011 N.Bošáca-Lúka

12. 14.00 23.10.2011 Lúka-Hôrka

13. 14.00 30.10.2011 Brunovce-Lúka

    

    

   

   

     

   

   

Kolo Čas Dátum ŽIACI skupina C

1.

2.

3. 10.30 21.08.2011 Lúka-Podolie

4. 10.30 28.07.2011 Turá Lúka-Lúka

5. 10.30 4.09.2011 Lúka-Pobedim

6. 10.30 11.09.2011 Potvorice-Lúka

7. 10.00 18.09.2011 Lúka-Hrádok

 

8.

 

10.00

 

25.09.2011 Lúka-H.Streda

 

9.

   

9.30

   

2.10.2011 Kálnica-Lúka

10.

   

9.30

   

9.10.2011 Lúka-Čachtice

11.

   

9.30

 

16.10.2011 Považany-Lúka

12.

   

9.30  

 

23.10.2011 Lúka-Očkov

13.

 
11.30

 
30.10.2011 Bzince-Lúka

 

by rozhodne nemala prestať ani na 
strednej škole. 
Veronika Sevaldová – kapitánka, akási 
duša tímu, ktorú si už dávnejšie všímajú aj 
tréneri súperových družstiev. Nevie hrať 
na 50 percent. Už teraz sa tešíme na jej 
výkony v budúcom školskom roku. Najmä 
ona nám dvakrát vystrieľala postup z 
okresného kola. Góly strieľa ako na páse. 
Eliška Zemaniková – platná hráčka, 
taktiež sa zlepšuje. Pýta si miesto v 
základnej zostave v budúcom šk. roku.
Monika Mikuličková – dokáže zaskočiť 
nielen v poli, ale i v bráne. 
Andrea Žišková – napriek subtílnejšej 
postave vie zahrať. Ak ju futbal 
neprestane baviť, môže sa zlepšovať.
Kristína Jánošíková – počítame s ňou do 
budúcnosti. Futbal ju veľmi baví, len nech 
jej to vydrží.
Petra Rendvanská - s futbalom u nás 
prakticky začína. V Trenčíne bola na 
svojom prvom turnaji. Počítame s ňou do 
budúceho šk. roku.

Zhodnotenie sezóny
Nešťastná prehra v krajsko;m kole s 
Hornou Súčou nás bude iste ešte pár dní 
mrzieť, snáď si ešte veľakrát povieme 
keby... Pozrime sa však na to, čo sme 
vlastne v tejto sezóne dokázali.
Dokázali sme to, čo sa dievčatám našej ZŠ 
nikdy doteraz nepodarilo ! Hneď dvakrát 
sa dievčatá stali víťazkami okresu ! Najprv 
v súťaži AŠŠ (Asociácia športu na školách), 
neskôr v Jednota cupe. V našom kraji je 
minimálne 30 škôl, v ktorých sa venujú 
dievčenskému futbalu. Skončili sme 
(tento rok) piate ! Toto všetko si asi 

x – dni pracovného voľna, 
Oo-ostatný odpad,
PET - fľaše z neal.nápojov, 
O.pl.-ostatné plasty
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27. Oo x
28.
29. x
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31.

OZNAM

Vysunuté pracovisko Sociálnej poisťovne 
má od 4. júla v Novom Meste nad Váhom 
nové sídlo. Z Jánošíkovej ul.  sa 
presťahovalo do Domu štátnej správy na 
Hviezdoslavovu ul. 36, konkrétne na 8. 
poschodie (č. dv. 803) a na 10. poschodie, 
kde sa vykonáva lekárska posudková 
činnosť (dv. č.1006-1008).

uvedomíme až s odstupom času. Dnes už 
aj v Považskej Bystrici vedia, kde je Lúka.

Budúcnosť?   
Hoci sa zloženie pôvodného tímu 
odchodom Simy Husárovej a Zuzany 
Bielkovej zmení, verím, že nás čaká ešte 
aspoň jeden úspešný ročník. Verím, že za 
odchádza júcu  dvo j i cu ,  ná jdeme 
spoľahlivé hráčky. Verím, že dosiahnutý 
úspech nás dostatočne namotivoval na 
to, aby sme sa do Trenčína o rok znovu 
vrátili ! 

Dievčatá, všetkým vám ďakujem za 
krásnu reprezentáciu našej školy ! Zvlášť 
chcem poďakovať Sime a Zuzke za všetko, 
čo nielen v tejto sezóne vo futbale 
dokázali. Bola by veľká škoda, ak by ste s 
futbalom úplne prestali, hoci viem, že 
nároky sa budú zvyšovať. 
V neposlednom rade patrí moje 
poďakovanie aj funkcionárom a trénerom 
Ajaxu Hrádok, ktorí sa žiackemu futbalu 
venujú zodpovedne už niekoľko rokov a 
takisto p. starostovi Vöröšovi.

Mgr. Marián Lacko
vedúci futbalového krúžku


